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گرانی و تورم ایرانی ها را 
عصبانی تر کرده است

نــرخ تورم از ســال ۹۲ تــا ۹۶ روندی 
کاهشــی طی کرد و از حدود ۳۳ درصد به 
حدود ۹ درصد کمتر شــد. اما از ســال ۹۶ 
روند افزایشی به نرخ تورم برگشت تا اینکه 
همین امســال به ۵۵ درصد رسید. در واقع 
اینجا یــک اتفاق عجیب افتــاده و به ازای 
افزایش ۱ درصد به تورم، موارد نزاع ۱۲۰۰ 

مورد بالا رفته است.  
اعتماد نوشــت: نرخ تورم در آخرین آمار 
اعلام شده توســط مرکز آمار در آستانه ۵۵ 
درصد قرار گرفته که نســبت به ۶ سال پیش 
رشد بسیار بالایی را نشان می دهد. این اتفاق 
چگونــه بر ســطوح مختلف جامعــه تاثیر 
می گذارد؟برای یافتن پاسخی درست به این 
سوال، می توان هم نگاه اقتصادی داشت و هم 
نگاه جامعه شناسی. از منظر اقتصادی، تورم و 
کاهش ارزش پول ملی به آسیب های اجتماعی 
می انجامد که فقر، بالا رفتن سرقت و کیف قاپی 
و زورگیری و اعتیاد و طلاق و...تنها بخشی 
از آنهاست.برای اینکه بدانیم تورم و افزایش 
گرانی ها چه تاثیری در سطح جامعه داشته به 
یک شاخص به نام »نزاع ثبت شده در پزشکی 
قانونی« نگاه می کنیم. در سال ۹۶ نزدیک به 
۵۴۴ هزار »نزاع« در سازمان پزشکی قانونی 
ثبت شد. اما ۴ سال بعد این رقم به بیش از ۵۸۶ 
هزار رسید. آمار پزشکی قانونی می گوید در 
بهار پارسال هم میزان دعوا ۸ درصد نسبت به 
بهار ۱۴۰۰ بالاتر است. اما از سال ۹۲ تا ۹۶ 
آمار نزاع ثبت شده در پزشکی قانونی از ۶۰۷ 
هزار به ۵۴۴ هزار مورد کاهش پیدا کرده بود.
چه چیزی موجب تغییر این شاخص و معکوس 
شدن روند نزاع در ایران در اواخر دهه ۹۰ شده 
است؟ شاید عوامل زیادی موجب چنین چیزی 
شــده اند، اما بخش بزرگی از آن ها را باید در 

شاخص های کلان اقتصادی نظیر تورم دید. 
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یادداشت

به نظر می رســد باتوجه به شکست درکاهش تعارضات جمعیت سگ ها 
باروش های منســوخ با اذعان مســئولین و هدررفت یکصدمیلیارد ریال 
بودجه از ســازمان شهرداریهای کشــور که تنها منفعت پیمانکاران رادر 

برداشته است، روی آوردن به روشهای علمی،اصولی ضرورت دارد.
۱-  فکر می کنید درســت ترین کار برای مقابله با ســگ های بلاصاحب 
چیست؟اگر به این شکل سئوال پرسیده شود پاسخ نیز کمابیش مشخص است، 
احتمالا باید روشهای متداول پیشین را ادامه دهیم، مگر چه گزینه هایی برای 
مقابلــه آن هم با موجوداتی ولگرد )که با رجوع به لغتنامه معادل بی ســرو پا 
است( باقی می ماند؟ احتمالا باید حذفشان کنیم.ما با سگ ها مقابله نمی کنیم، 
بلکه با مشــکلات مقابله می کنیم، آیا سگ ها مسئول وضعیت فعلی هستند یا 
فقــدان برنامه اصولی وعــدم بهرگیری از متدهای علمی؟ پس قدم اول دقیقا 
همین است، با مسئول کردن سگ ها از خودمان صلب مسئولیت نکنیم. اکنون 
اگر بپرسیم که چه تغییری در خودمان، در برنامه هایمان و بخصوص در رفتار 
تمام ذینفعان در ارتباط با جمعیت سگ ها ایجاد کنیم تا مشکلاتمان حل شود، 
می توانیم به پاسخ مناسب برسیم. جواب برنامه مدیریت جمعیت سگ ها است، 
ایــن برنامه مشــخص چند اصل اولیه دارد که مــواردی از ان عبارت اند از: 
جمعیت سگ های صاحب دار)بخصوص سگ های گله و نگهبان در روستاها( 
منبع معمول جمعیت ســگ های پرســه زن )اعم از پرســه زن صاحب دار یا 
بلاصاحب( اســت، بنابراین ترویج مالکیت مســئولانه باید در اولویت قرار 
گیرد. اکولوژی ســگ ها وابسته به انسان است، در نتیجه تغییر رفتار انسانی 
شــرط اساسی موفقیت برنامه مدیریت جمعیت سگ ها است. ثابت شده است 
که شرایط رفاهی بهتر سگ ها، مشکلات مربوط به جمعیت سگ ها را کاهش 

می دهد. موارد دیگر نیز وجود دارد که در اینجا به انها نمی پردازم.
۲-  عده ای می گویند باید همه ی ســگ های بلاصاحب را عقیم کرد. یا 
همه ی ســگ ها را باید در مراکز حمایت از حیوانات بی سرپناه نگهداری و 
مراقبت کنیم. اما آیا با عقیم سازی مشکل کاملًا حل می شود؟ سگی که عقیم 
شــده دیگر خطری ندارد؟ با چه بودجه ای باید این همه ســگ را عقیم کرد؟ 
اگر نگهداری کنیم، کجا؟ طبیعتا هزینه این اقدامات بالاســت، دیدگاه شما 
چیست؟ تمام این حرفا غلط است، در وهله اول باید زیرجمعیت های سگ ها 
را بشناســیم و ببینیم منشــا وجود کدام زیرجمعیت با چه رفتاری از جوامع 

رابطه دارد، این مرحله ارزیابی نام دارد، دقیقا به همین دلیل کلمه ولگرد از 
متون علمی و دســتورالعمل های بین المللی منسوخ شده است. اساسا چیزی 
بــه نام عقیم ســازی به تنهای در برنامه وجود نــدارد. تنها در مورد از کل 

اقدامات )حدودا ۹ مورد( عقیم سازی هم بخشی از برنامه خواهد بود، یکی 
برنامه کنترل زادولد در مورد سگ های صاحب دار که منبع معمول جمعیت 
سگ های پرسه زن هستن، دوم برنامه چهارگانه که عبارت است از گرفتن، 
عقیم ســازی، واکسیناسیون و بازگردانی، برای مدیریت جمعیت توله هایی 
که در خیابان متولد می شــوند. برنامه ای که صرفا بخش ناقصی از منشــا 
جمعیت را لحاظ کند نه ســگ ها بلکه خودش را عقیم کرده اســت. مراکز 
نگهداری از ســگ های بی سرپناه بار سگ های بی سرپناه است یعنی سگی 
که گم یا رها شــده باشد، نه سگ هایی که در خیابان یا حاشیه شهر ها قلمرو 
و ســرپناه دارند، این مراکز در ایران به ســگ ها پناه نمی دهد بلکه عملا با 
گرفتن سرپناهشــان، سگ بی ســرپناه تولید می کنند و صرفا قلمروهایی را 
خالــی کــرده که خیلی زود از ســگ های جدید پر می شــود. این کارهای 
بی حاصل با هزینه های گزافی انجام می شــوند که ممکن است حتی در یک 
ســال چندیدن بار قلمروای مشــخص از ســگ ها خالی و ســپس پر شود. 
هزینه های عدم کنترل هاری و گزش را هم به این موارد اضافه کنید، چرا که 
ثابت شــده اســت که اولا هاری ارتباطی به تراکم جمعیت سگ ها ندارد با 
کاهــش حتی مقطعی جمعیت هم کاهش پیــدا نمی کند، در مورد گزش هم 
همینطور اســت. ثانیا تراکم جمعیت هم در هیچ کجای دنیا با حذف ســگ ها 

کاهش نیافته است، کشور خودمان نمونه بارز آن است.
۳- چه راهکاری را می توان در حوزه ســگ های بلاصاحب ارائه کرد که 
هر دو طیف موافق و مخالف را راضی نگاه داشــت؟در واقع چنین راهکاری 
وجود ندارد، اگر تصور کنیم دو طیف به همین شکل و با همین سطح از دانش 
باقی بمانند، هیچ راهکاری که در مورد ســگ ها اعمال شود طرفین را راضی 
نمی کنــد، ضمن اینکه اگر هــم طرفین را راضی کند بازهم بکلی فاقد ارزش 
اســت، چراکه اگر مشکلات کاهش پیدا نکند نظر مثبت طرفین هم دردی دوا 
نمی کند.اما بخش مهمی از برنامه مدیریت جمعیت ســگ ها، برنامه توســعه 
جوامــع یا HCD نام دارد که ضمن بهبود ســطح علمــی و اخلاقی جوامع 
ذینفعان، باعث کاهش اختلافات می شــود. به عبارت دیگر بدون مشــارکت 
اجتماعی هر برنامه ای فارغ از کیفیت یا مقیاس آن محکوم به شکســت است، 

HCD برای موفقیت برنامه ضرورت دارد.
۴ - برخی از کارشناسان میگویند، چرخ را نباید از ابتدا اختراع کنیم، باید 

ببینیم کشورهای دیگر چگونه توانسته اند با صرف بودجه و زمان کم مسئله 
را تا حد قابل قبولی حل کنند از چه راهکاری اســتفاده کرده اند. برخی می 
گویند کشور کانادا یکی از کشورهایی است که در این زمینه بسیار موفق 
عمل کرده است. در این کشور در هیچ جایی چه محیط شهری و چه طبیعت 
هیچ سگ بدون صاحبی به چشم نمی خورد و هیچ تعارضی بین سگ و انسان 
و نیز ســگ و حیات وحش وجود ندارد. در این کشور مراکزی وجود دارد 
که هر سگی که بدون صاحب است را زنده گیری و به مرکز منتقل می کنند.
خیر، کارشناســان چنین نظری ندارند، این نظر عوام بی دانشــی در کسوت 
کارشناس است. حدودا سه روز پیش کنفرانس بین المللی در مورد افزایش  
مقایس نهضت های واکسیناســیون از اتحاد جهانی علیه هاری برگزار شد، 
تصور می کنید چه پاســخی می گرفتید اگر آنجا در قسمت پرسش و پاسخ 
می پرسیدید: این کارها برای چیست؟ در کشور ما کارشناسان می گویند به 
جا ی اینها ســگ ها را مانند کانادا جمع آوری کنید! اگر به این سادگی بود 
تا امروز ۱۰۰ کشور درگیر مساله هاری نبودند. در کشور کانادا سگ های 
بلاصاحب جمع آوری نمی شــوند، چنانچه گفتید در آنجا سگ بلاصاحبی 
نیســت، بلکه ســگ های گم یا رها شده هســتند که جمع آوری می شوند، 
سگ های که در شرایط مشابه در ایران هرگز به صاحبشان بر نمیگردند، آیا 
تصور می شــود برنامه چهارگانه شــامل عقیم ســازی در برنامه مدیریت 
جمعیت سگ ها شامل این سگ ها می شود؟ این حرفا به اسم حرف کارشناسی 
صرفا حرفایی بی منبع و بلاصاحب هستند، با ادعاهای بلاصاحب نمی تواند 
جمعیت ســگ های بلاصاحــب را کاهش داد. با این کار به  جای ســگ ها 
خودمان را عقیم کرده ایم، و آمارهای کشــور مبنی بر روند صعودی گزش، 
هزینه های واکسیناسیون هاری و هزینه های عملا بی حاصل شهرداری ها نیز 
گواه تداوم این روند اســت. نتیجه میگیریم درکشــورما مناســبت ترین 
راهکار، اجرای متد علمی مبتنی بر آموزش رفتار مسئولانه، ارائه خدمات 
دامپزشــکی برای رسیدن به جامعه ســالمی از انسانها وحیوانات، آموزش 
پیشگیری از گزش مخصوصا به کودکان، تعیین هویت وشناسایی سگ های 
صاحب دار، تقویت زیرســاختهای مدیریت جمعیت ســگ ها نظیر آموزش 
زنده گیری اصولی، تقویت  کمپین ها ونهضت های واکسیناســیون، برنامه 
سراسری کنترل زاد آوری سگ های صاحبدار وبلاصاحب که خود بخود به 
سمت کنترل فساد و حذف روشهای منسوخ پناهگاه داری پیش می رود.با 
توجه به اذعان مسئولین در عدم نتیجه گیری باروش منسوخ کنترل جمعیت 
سگ ها و دور ریز بودجه در کشور وتلاش های مذبوحانه لزوم بکارگیری 

متد جدید وعلمی توصیه می شود.
مدیر ترویج بیمارستان دامپزشکی تهران وکارشناس محیط زیست
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شــهردار کرج: با کمک 
سامانه پایش بودجه عملکرد 
مدیــران به خوبــی قابل 
اندازه گیری است. با حضور 
مهرداد کیانی شهردار کرج، 
مســعود محمــدی رئیس 
شورای اسلامی شهر کرج...

نماینده عالی دولت در 
استان البرز گفت: علاوه 
بر دستاوردهای سفر اول، 
مصوبات بی نظیر ســفر 
دوم رئیس جمهور محترم 
و هیات همــراه بزودی 

جمع بندی و....

شهردار کرج: سامانه پایش بودجه 
شهرداری کرج رونمایی شد

استاندار البرز: البرز، جزء استان های برتر 
کشور در تعدد تحقق پروژه های بزرگ است

رئیس سازمان بسیج رسانه استان البرز: مهلت ارسال 
آثار به هشتمین جشنواره رسانه ای ابوذر تمدید شد

نماینده کرج در مجلس شورای اسلامی: دچار 
خطای محاسباتی در حوزه اقتصادی هستیم

 اجتماعی

در استان

فرهنگ و هنر

در استان
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رئیس ســازمان بسیج 
رســانه اســتان البرز از 
تمدید مهلت ارسال آثار 
جشنواره  هشــتمین  به 
رسانه ای ابوذر این استان 
به دلیل استقبال اصحاب 

رسانه خبر داد...

نماینده کرج، فردیس و 
اشــتهارد در مجلــس 
شورای اسلامی با اشاره 
به عدم کاهش نرخ تورم 
در دو سال گذشته گفت: 
بــا وجــود تلاش های 

صورت گرفته....

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی استان البرز از اعلام 
نتایــج رســمی انتخابات هیــات مدیره و بازرســان خانه 

مطبوعات استان البرز خبر داد.
به گزارش کوه ســرفراز به نقل از روابط عمومی اداره 
کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی اســتان البرز، سعید جابری 
انصاری، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان البرز، 
ضمن اعلام این خبر اظهار داشت: جلسه با حضور اعضای 
ســتاد انتخابات اســتان البرز آقایان: اکبر بهاروند، حسن 
منصوریار، علی نوروزی، اسماعیل اوسطی، محمد طاهری 
و خانم ها برازنده و جعفری در محل دفتر، معاون فرهنگی 
و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز 
، راس ســاعت ۱۰ صبــح لغایت ۱۲ ظهر بــا تمدید یک 

ساعت)تاساعت ۱۳( به اتمام رسید.
جابری انصاری افزود : نتایج رســمی انتخابات هیات مدیره 
و بازرســان خانه مطبوعات استان البرز که امروز به صورت 
الکترونیکی، با حضور ۳۳۴ نفر برگزار شد و با مشارکت ۶۵ 

درصدی اعضا خاتمه یافت به شرح زیر است:
۱-  آقای رضا عباس زاده، نماینده مدیر مســئول در هیأت 

مدیره، عضو اصلی با ۱۶۷ رای
۲-  خانم معصومه شــالیها، نماینده مدیر مسئول در هیأت 

مدیره، عضو اصلی با ۱۳۱ رای
۳-  آقای قاسم خاکی جوان، نماینده مدیر مسئول در هیأت 

مدیره، عضو علی البدل با ۳۷ نفر
۴-  آقای مصطفی فراغت، نماینده خبرنگار در هیأت مدیره، 

عضو اصلی با ۱۴۹ رای
۵-  آقای دانیال ایل بیگی، نماینده خبرنگار در هیأت مدیره، 

عضو اصلی با ۱۳۷ رای
۶- خانم پردیس سلیمانی، نماینده خبرنگار در هیأت مدیره، 

عضو اصلی با ۱۳۷ رای
۷- آقــای علیرضا نصیرمنش، نماینــده خبرنگار در هیأت 

مدیره، عضو علی البدل با ۴۰ رای
۸- خانم فرناز فتحی ســرابی، نماینــده خبرنگار در هیأت 

مدیره، عضو علی البدل با ۴۰ رای
۹- آقــای ولــی ابراهیمــی، نماینده نمایندگــی روزنامه 

سراسری در هیات مدیره، عضو اصلی با ۱۵۹ رای
۱۰- آقای محمد تقی حسنی گرده کوهی، نماینده نمایندگی 
روزنامه سراسری در هیات مدیره، عضو علی البدل با ۳۶ رای
۱۱- خانم معصومه امین زاده، نماینده نمایندگی خبرگزاری 

در هیات مدیره، عضو اصلی با ۱۵۷ رای
۱۲- خانــم نیلوفــر مومنی روچــی، نماینــده نمایندگی 
خبرگزاری در هیات مدیره، عضو علی علی البدل با ۲۰ رای

برای مدت ۳ سال
و بازرسان:

۱- خانم سمیه بوبور، بازرس، عضو اصلی با ۱۳۸ رای
۲- خانم فرزانه سید اسحقی، بازرس، عضو اصلی با ۱۲۷ رای
۳- خانم زهرا قاســمی، بازرس، عضو علی البدل با ۶۰ رای 

برای مدت ۱ سال انتخاب شدند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز:

  لزوم جلوگیری از هدر رفت بودجه درکشور:

شکست درکاهش تعارضات جمعیت سگ ها باروش های منسوخ

انتخاباتخانهمطبوعاتاستانالبرزبرگزارشد

هدررفت بودجه اختصاصی یکصد میلیارد ریالی با ادامه روش منسوخ



دستگیری عامل اخلال در نظام اقتصادی
 با ۸۰۰ میلیارد تومان تخلف ارزی

فرمانده انتظامی استان البرز از 
دستگیری مدیر عامل دو شرکت 
وارداتی با هشــت هزار میلیارد 
ریــال عدم رفع تعهــدات ارزی 
توســط ماموران پلیــس امنیت 

اقتصادی استان البرز خبر داد.
 سردار حمید هداوند در خصوص 

این خبر اظهار کرد: به دنبال ارجاع یک فقره پرونده اخلال در 
نظام ارزی به پلیس امنیت اقتصادی اســتان البرز، رسیدگی به 
پرونــده در دســتور کار مأمــوران قرار گرفــت.وی افزود: 
بررسی های اولیه پلیس در خصوص این پرونده بیانگر این بود 
که فردی با ســمت مدیریت دو شــرکت وارداتی به دلیل رفع 
تعهدات ارزی به میزان هشــت هزار میلیارد ریال تحت تعقیب 
مرجع قضائی قرار گرفته است.فرمانده انتظامی استان البرز با 
اشاره به شناسایی مخفیگاه متهم در شهر کرج گفت: در ادامه با 
هماهنگی مقام قضائی اکیپی از مأموران پلیس امنیت اقتصادی 

مخفیگاه نامبرده اعزام و نسبت به دستگیری او اقدام کردند.
مستمری زنان تحت پوشش بهزیستی البرز 

پرداخت می شود
مدیرکل بهزیستی استان البرز 
گفــت: تمامی زنان سرپرســت 
خانوار تحت پوشــش بهزیستی 

البرز مستمری دریافت می کنند.
وجیهــه محمــدی، مدیــرکل 
بهزیستی اســتان البرز، امروز در 
جمع اصحاب رســانه ، گفت: هیچ 

زن سرپرست خانوار تحت پوشش بهزیستی البرز پشت نوبت 
دریافت مســتمری نیســت و همه زنان سرپرست خانوار هم 
اکنون مستمری بگیر می باشند.مدیرکل بهزیستی استان البرز 
افزود: دفتر امور خانواده و بانوان بهزیستی، خدمات خود را در 
۲ بخش مســتمر و غیرمستمر ارائه می نماید.به گفته وی یکی 
از خدمات مهم بهزیســتی در موضوع زنان سرپرست خانوار 
اینســت که تسهیلات آموزشی در قالب آموزش های مربوط 
به مهارت های زندگی، توانمندســازی با ابعاد مختلف، حرفه 
آموزی و آماده ســازی شــغلی جهت بستر سازی و همچنین 
پرداخت تسهیلات، تشکیل گروه های همیار جهت ایجاداشتغال 
مددجویان ارائه می گردد. زنان سرپرست خانوار می توانند از 
حق بیمه خویش فرمایی و کارفرمایی بهرمند شوند و حداکثر 
تا ۵ سال نسبت به ارائه فیش واریزی خوداشتغالی به مددکار 
مربوطه اقدام نمایند.در حال حاضر بهزیستی این استان ۳۱۸۸ 
نفر زن سرپرست خانوار و ۴۰۰۰ نفراعضای تحت تکفل ایشان 
راتحت پوشش دارد و با کمک ۴۱ مرکز مثبت زندگی به آنان 
خدمات رسانی می کند.  این مقام مسؤول تصریح کرد: در حال 
حاضر به تعداد ۵۶۰ دانش آموز، ۴۴ نفردانشجو، ۹۳ خانواده 
دارای مشکل مســکن و ۱۲۶ زن سرپرست خانوار آماده به 

اشتغال خدمات ارائه می شود.
مدیر روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 

منطقه البرز:

11هزارخانوار متقاضی گاز مایع )LPG( در 
البرز وجود دارد

با اجرای طرح توزیع گاز مایع 
)LPG( در بســتر کارت بانکی 
اســتان البرز، ۱۱ هــزار خانوار 
نیازمنــد واقعی، این ســوخت را 

دریافت می کنند.
به گزارش کوه سرفراز به نقل از 
روابط عمومی شرکت ملی پخش 

فرآورده هــای نفتی منطقه البرز، رئیــس روابط عمومی این 
منطقه گفت: از زمان ثبت نام شــهروندان اســتان در سامانه 
newtejaratasan.  )درخواست فرآورده های نفتی )سدف
niopdc.ir  یــازده هــزار خانوار نیازمند این ســوخت که 
دسترســی به گاز شهری نداشتند شناسایی و سوخت را بدون 
دغدغه و با کارت بانکی با قیمت مصوب دولتی هر کپسول۱۱ 
کیلویــی ۲7۹ هزار ریال از عاملین فروش شــرکتهای موزع 
دریافت می کنند.فهیمه قلندرزاده با اشاره به اینکه نظارت بر 
توزیع گاز مایع بر عهده ســازمان صمت اســتان بوده اظهار 
داشت: مصرف کنندگان گاز مایع)LPG( در بخش های صنفی 
و صنعتی نیز با ثبت نام در ســامانه ســدف و با کارت بانکی 
سهمیه عادلانه خود را همانند خانوارها با قیمت مصوب دولتی 
دریافت میکنند؛ با اجرای این طرح در کشور از عرضه خارج 
از شــبکه ســوخت و فروش گاز مایع بــا قیمتهای مختلف 
جلوگیری میشود.شــهروندان اســتان البرز چناچنه با هر نوع 
گران فروشی مواجه شدند میتوانند همانند سایرکالاها با تلفن 

۱۲۴ تماس گرفته و تخلفات را گزارش نمایند.
غربالگری ۴۵۵ هزار نفر در استان البرز در 

پویش ملی سلامت
دکتر شــهرام صیادی ، با اعلام 
این خبر افــزود : از آغاز پویش 
ملی ســلامت در البــرز تاکنون، 
غربالگری دیابت و فشــارخون 
برای ۴۵۵ هــزار نفر از جمعیت 

بالای ۱۸ سال انجام شده است.
وی افــزود: 7۹۰۰ نفــر مورد 

جدید مشــکوک به فشــار خون بالا و ۳۳۱۳ نفر مورد جدید 
مشکوک به دیابت و ۴۳۰۰۰ بیمار با سابقه قبلی فشار خون و 
۲۸۰۰۰ بیمار با سابقه قبلی دیابت شناسایی شده است.رئیس 
دانشــگاه علوم پزشــکی البرز عنوان کرد: شهرستان طالقان 
باغربالگــری ۹۳.7 درصد از جمعیــت هدف در اجرای پویش 
پیشرو است.مراکز بهداشت غرب کرج با ۳۹.۵ درصد، اشتهارد 
۳۸.۵ درصد و چهارباغ ۳۵.۴ درصد غربالگری جمعیت هدف 
در رده های بعدی قرار دارند.این پویش در استان البرز در تمامی 
خانه های بهداشــت، پایگاه های سلامت و مراکز خدمات جامع 
سلامت و توسط تیم های سیار در ادارات، دانشگاه ها، مدارس، 
مراکز تجمعی در حال اجرا است.دکتر صیادی جمعیت هدف این 
پویش را ۱۰۰ درصد افراد بالای ۱۸ ســال در مناطق روستایی 
و شهرهای زیر ۲۰ هزار نفر جمعیت و 7۰ درصد در سایر مناطق 
عنوان کرد و گفت: انتظار داریم با همکاری سایر نهادها و ارگان ها 
تا پایان طرح به این هدف دســت یابیم.شناســایی و تشخیص 
زودرس ایــن دو بیماری می تواند از ابتلا به ســایر بیماری ها 
پیشــگیری کند و از ایجاد عوارض دربیماران احتمالی آینده و 

تحمیل هزینه های درمانی به افراد جلوگیری کند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز:

راه اندازی و به روزرسانی  ۳۶ دوربین نظارتی 
تصویری جاده ای در البرز

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
البرز از راه اندازی ۱۵ ســامانه جدید و 
تعویض ۲۱ دوربیــن نظارتی تصویری 

جاده ای در محورهای استان خبر داد.
به گــزارش روابط عمومــی اداره کل 
راهــداری و حمل و نقل جاده ای البرز، علی 
زندی فرافــزود: نظــارت و رصد برخط 
وضعیت ترافیکی و جوی جاده های استان از 
اهمیت ویژه ای برخوردار است؛ به همین دلیل 
استفاده از دوربین های نظارتی باعث ارائه خدمت رسانی بهتر و آسان تر در مواقع 
ضروری به کاربران جاده ای می شــود.وی افزود به زودی ۳۶۴ دستگاه دوربین 
نظارت تصویری، ۸۲۰ سامانه تصویربرداری ثابت و ۲۰۰ سامانه ثبت تخلفات 
سرعت و پلاک خوان در جاده های بین شهری کشور نصب و ۶۱7 دوربین نظارت 
تصویری جایگزین دوربین های قدیمی می شود که سهم استان البرز از نصب و 
تعویض دوربین های نظارتی، ۳۶ دستگاه است.این مسئول با بیان اینکه اغلب نقاط 
تعیین شده در استان در مناطق مهم از جمله گردنه ها، نقاط مه گیر و دارای شرایط 
خاص جوی و نقاط پرحادثه اســت، ادامه داد: این اقدام شامل نصب ۱۵ دوربین 
نظارتی جدید و تعویض ۲۱ دستگاه دوربین نظارتی تصویری و به روزرسانی 
آن است که مجموع اعتبار این پروژه بالغ بر ۲۴۰ میلیارد ریال از منابع اعتباری 
ملی است.زندی فر، همچنین در خصوص مدیریت هوشمند راه های استان گفت: 
در سطح استان ۳۵ دوربین ثبت تخلف مجهز به سیستم محاسبه میانگین سرعت 
و پلاک خوان، ۵۶ ســامانه ترددشــمار برخط و  صفر سامانه توزین هوشمند به 

منظور رصد و جلوگیری از تردد ناوگان حمل کالا با تناژ اضافه فعال هستند.

مدیرعامل آبفا البرز:

فرهنگ سازی از وظایف اصلی روابط عمومی و رسانه هاست
نهادینه سازی طرح حامیان آب، به عنوان  
فرهنگ ســازان خانواده بــزرگ آبی از 
وظایف اصلی روابط عمومی و رســانه ها 
است.حمیدرضا نامداری مدیرعامل آبفای 
البرز اظهار داشت: هر سیستم زنده و پویایی 
برای انجام فعالیت های آموزش  همگانی، 
نیازمند تغییر و تحول هدفمند اســت و در 
همین راستا، نگاه مجموعه شرکت آبفای 
البرز به حوزه روابط عمومی با هدف رشد 
برنامه های آموزشی و مدیریت مصرف تغییر یافت.از قشر فرهنگی و فرهیخته 
رسانه ها انتظار داریم که در حفظ منابع ملی و منطقه ای به عنوان یک مسئولیت 
اجتماعی یاریگر روابط عمومی باشند. وی با اشاره به عملکرد ۸ ماهه شرکت 
آبفا در این بخش بیان داشت:  ۱۰۰۰مورد پاسخگویی به شهروندان و رسیدگی 
به مشکلات آنها از طریق رادیو، تلویزیون ، سایت، ملاقات مردمی،سامد و میز 
خدمت و تولید ۱7۲ مورد محتوای رسانه ای ، ۵۱ مصاحبه تلویزیون،۹۰۰ متر 
طراحی و چاپ بنر و نصب ۱۹ بیلبورد آگاهی رسانی و ۱۶۰ عنوان تولید خبر 

از فعالیت های انجام شده آبفا با رسانه ها بوده است.
اتاق بازرگانی البرز:

تلاش برای حل مشکلات اقتصادی بخش خصوصی
رئیس اتاق بازرگانی البرز بر گســترش 
سطح همکاری و تعامل میان اتاق بازرگانی 
البرز و هیات اندیشــه ورز بســیج اصناف 
اســتان به منظور بهره مندی مناســب از 
ظرفیت هــای طرفین تاکید کــرد. پرهام 
رضایی در دومین نشست تخصصی هیات 
اندیشه ورز بسیج اصناف استان البرز که در 
محل اتاق بازرگانی البرز برگزار شد، افزود: 
این نشست با هدف هم افزایی و مشارکت هر 
چه بیشــتر میان هیات های اندیشــه ورز و فعالان اقتصــادی بخش خصوصی 
برنامه ریزی و برگزار شــد .در اســفندماه سال ۹۹ دفتر تخصصی بسیج تجار و 
بازرگانان اتاق بازرگانی البرز با حضور دکتر حسن پور مسئول بسیج اصناف، 
بازاریان و فعالان اقتصادی کشــور و جناب درویش مسئول دفتر بسیج تجار و 
بازرگانان کشــور در محل اتاق بازرگانی البرز و با هدف اســتفاده از ظرفیت 
تلاشــگران این عرصه در تقویت توانمندی های تولید و صنعتی راه اندازی شد.
رئیس اتاق بازرگانی البرز با اشاره به دیگر برنامه های تعاملی میان بسیج و فعالان 
بخش خصوصی در این مجموعه گفت: دومین گردهمایی مشــترک مسئولان و 
دبیران بســیج تجار و بازرگانان کشور در تابستان سال گذشته به میزبانی اتاق 
بازرگانــی البرز برگزار و در خصوص پیشــبرد اقدامات لازم در زمینه تامین 
مواد اولیه، ماشــین آلات و دیگر زیرساخت های مورد نیاز حوزه تولید و صنعت 
کشور از جمله البرز گفت وگو شد.وی در بخش دیگری با اشاره به دستاوردهای 
اقتصادی بسیار موثر دور دوم سفر ریاست محترم جمهور و هیات دولت به البرز 
در ۱7 آذرماه و نشستی که در همان روز با فعالان اقتصادی برگزار شد، افزود: 
به دنبال سفر دکتر رئیسی و وزرای محترم به استان البرز در مجموع برای پیشبرد 
۳۵ طرح اقتصادی توسط شرکت ها، هلدینگ ها و اشخاص حقیقی و حقوقی استان 
و با ســرمایه گذاری ۳۱۰ هزار میلیارد تومان اعلام آمادگی شد که از این رقم، 
بیش از ۲۰۰ هزار میلیارد تومان در قالب انعقاد تفاهم نامه میان چند گروه صنعتی 

و تولیدی با استانداری البرز و در حضور رئیس جمهور به امضاء رسید.
شرکت برق استان البرز:

افتتاح طرح توسعه شبکه انتقال و فوق توزیع برق
افتتاح طرح احداث پست فوق توزیع شهرک صنعتی بهارستان با حضور 
احمــد وحیدی وزیر کشــور و حبیب قراگوزلو مدیرعامل شــرکت برق 
منطقه ای تهران افتتاح شد.بنا بر این گزارش پروژه احداث پست فوق توزیع 
۶۳ به ۲۰ کیلوولت شــهرک صنعتی بهارستان با ظرفیت ۴۰ مگاولت آمپر 
است که در فاز اول برای تامین برق متقاضیان شهرک صنعتی بهارستان به 
میزان بیش از ۱۰ مگاوات و انتقال بار پســت های طاووسیه، کردان جهت 
گذر از پیک بار ۱۴۰۳ با مشــارکت بخش خصوصی در شــهرک صنعتی 
بهارستان واقع در غرب استان البرز احداث شده است. این طرح در فاز بلند 
مــدت بــرای تامین برق متقاضیان شــهرک صنعتی بهارســتان به  میزان 
۴۰مگاوات توســعه خواهد داشــت.یکی از نقاط قوت این طرح، سرمایه 
گذاری و مشارکت مستقیم بخش خصوصی در احداث این پست برق است 
که متناسب با توسعه چشمگیر صنعتی در آن منطقه احداث شده و با تدابیر 
اندیشــیده شده، ظرفیت این پســت جدیدالاحداث پاسخگوی تامین برق 

متقاضیان صنعتی شهرک بهارستان طی سالیان متمادی آتی خواهد بود.

آیت الله حســینی همدانی درخطبه های این 
هفته درنماز جمعه کرج ضمن گرامیداشت هفته 
فاطمیه با تأکید بر اینکه امروز شــورای امنیت 
ســازمان ملل در برقراری و حفظ صلح و پایان 
دادن به خشونت، شکســت خورده ترین نهاد 
جهانی است، گفت: خوب در جریان غزه که این 
روزها جنایاتی که در آنجا می شود مثل شمس 
فی رابعه النهار است سازمان ملل چه کرده است؟
وی در ادامه بابیان اینکه برای ۵ عضو دائم در این شورا یعنی آمریکا، بریتانیا، 
فرانســه، روســیه و چین حق وتو قرار داده اند، گفت: حق وتو برای قدرت های 

استکباری و اســتعماری یعنی جاهلیت و بربریت و هرج ومرج جهانی، حق وتو 
بــرای این قدرت ها یعنی قانون جنگل، یعنی حمایت از تروریســم دولتی، یعنی 
نمی خواهیم قبول کنیم که صهیونیســت ها شکســت خورده اند؛ یعنی با این حق 
اعلام می کنیم که این قانون، بشری و انسانی نیست، این نهادهای بین المللی در 
این فقره ثابت کردند که هیچ خاصیتی ندارند.نماینده رهبر معظم انقلاب اسلامی 
در اســتان البرز در ادامه با تأکید بر اینکه با وتو کردن نمی توانید برای موجود 
خبیثی که تشت رسوایی اش افتاده آبرو بخرید، گفت: وتو یعنی ای جامعه جهانی 
از ما به خاطر دفاع از نسل کشی متنفر باش؛ و ما هم متنفریم و صدای تنفر ما را 

از مصلای کرج با شعار مرگ بر اسرائیل بشنوید.
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نماینده عالی دولت در استان البرز 
گفت: علاوه بر دستاوردهای سفر اول، 
مصوبات بی نظیر سفر دوم رئیس جمهور 
محترم و هیات همــراه بزودی جمع 
بنــدی و در حضور رســانه ها بعنوان 
نماینــدگان افکار عمومی تشــریح 

می شود.
مجتبی عبداللهی در حاشــیه جلســه 
هماهنگی برای تشییع پیکر شهدای گمنام 
در استان، اتحاد و انسجام حاکم در استان 
را مثــال زدنی اعلام کــرد و افزود: این 
تعامل و هم افزایی در نظر ریاست محترم 
جمهور نیز قابل تقدیر بود و از سوی دیگر 
نیز استقبال پرشور و شعور مردم استان 
به واقع برگ زرینی بر افتخارات ایران 
کوچک بود.در سفر دوم رئیس جمهور 
محترم ۱۳۱ مصوبه با اعتباری بیش از 7 
هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان مصوب شد 
کــه البته همچنان نیز این تعداد توافق به 
جمع بندی نرسیده چراکه چندین پروژه 
دیگر نیز به ارزش بیش از ۶ هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان را به نهاد ریاست جمهوری 
اعــلام کرده ایم و در حال پیگیری برای 

تصویب آنها هستیم.با توجه به این امر در 
انتظار مصوبات جدید هستیم و به زودی 
جمــع بنــدی ســفرهای اول و دوم 
رئیس جمهــور محتــرم را در حضور 
اصحاب فهیم رسانه استان بعنوان نماینده 
افکار عمومی تشــریح و اطلاع رسانی 
خواهیم کرد.وی با بیان اینکه البرز، جزو 
استان های برتر کشــور در تعدد تحقق 
پروژه های بزرگ است افزود: مردم باید 
بدانند که در دولت مردمی سیزدهم چه 
اقدامات بزرگی برای کشــور و در ابعاد 

کوچک تر اســتان البرز محقق شــده تا 
خدمتگــزاران خود را بــا امید و اعتماد 
بیشتری یاری کنند.استاندار البرز گفت: 
تا پایان دولت مردمی سیزدهم در استان 
البــرز بیــش از هــزار و ۴۰۰ تخــت 
بیمارستانی به سرانه های ضعیف استان 
اضافه می شود و شاهد ارتقا شگرفی در 
این حوزه خواهیم بود.وی افزود: ساخت 
۱۰۰ مدرسه که در سفر اول مصوب شده 
بود به انتها رسیده و اکنون در حال ساخت 
۱۰۰ مدرسه دیگر هستیم که در سفر دوم 

مصوب شد و بر این باور هستیم با انسجام 
و همراهی که بین مسئولان استان و خیرین 
نیک اندیش شکل گرفته این تعداد را به 
۳۰۰ مدرســه برسانیم.عبداللهی گفت: 
اتصــال ۱۲۰ روســتا در مناطق صعب 
العبور استان به شبکه گاز کشور از دیگر 
دستاوردهای این دولت است که در اوج 
مشکلات مالی شکل گرفت و گرما و امید 
را در روستاهای سرد و کوهستانی البرز 
به ارمغان آورد.این مسئول اضافه کرد: 
اقدامــات صورت گرفتــه در قرارگاه 
اجتماعی استان نیز در حضور رئیس جمهور 
محترم تشریح شد و مورد تایید و تقدیر 
وی قرار گرفت که این امر نیز در راستای 
محرومیت زدایی بعنوان طرحی شاخص 
اعلام شد.وی افزود: تمامی تلاش و عزم 
خود را برای کسب رضایتمندی مردم به 
کار بسته ایم و امید است که در راستای 
منویات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 
بتوانیم با تبیین گری و امیدآفرینی، مردم 
را در مسیر توســعه کشور و به تبع آن 

استان همراه تر کنیم.

استاندار البرز

البرز، جزو استان های برتر کشور 
در تعدد تحقق پروژه های بزرگ است

نماینده کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس شورای 
اســلامی با اشاره به عدم کاهش نرخ تورم در دو سال 
گذشته گفت: با وجود تلاش های صورت گرفته، نرخ 
تورم کاهش نیافته و این نشــان می دهد که ما دچار 

خطای محاسباتی در حوزه اقتصادی کشور هستیم. 
مهدی عســگری در جلسه علنی امروز سه شنبه، ۲۱ 
آذرماه مجلس شورای اسلامی در مخالفت با کلیات لایحه 
بودجه سال ۱۴۰۳ کل کشور، گفت:  دولت باید نسبت به 
کل وضعیت اقتصادی پاسخگو باشد، البته دولت اقدامات 
و تلاشهایی را در این مدت داشته که از جمله آنها: کاهش 
رشــد نقدینگی به نصف، کاهش کسری بودجه، کاهش 
اضافه برداشت دولت از بانک مرکزی، افزایش صادرات 
نفتی و غیرنفتی بوده اســت، از سوی دیگر افزایش حقوق 
کارمندان و بازنشستگان کمتر از نصف تورم بوده است.
نایب رئیس کمیسیون صنایع با اشاره به نگاه انقباضی دولت 
نسبت به افزایش حقوق ها افزود: همه این اقدامات را دولت 
انجام داده به عنوان اینکه اینها علت اصلی ایجاد تورم است 
در حالیکه تورم از ابتدای این دولت کاهش پیدا نکرده است 
بــه طوری که مهر ۱۴۰۰ یعنی اوایل شــروع به کار 

دولت، ۴۵ درصد بوده و مهر ۱۴۰۲ نیز به همین میزان بوده 
است. رئیس فراکسیون دیپلماسی اقتصادی با اشاره به عدم 
کاهش تورم در طول ۲/۵ سال گذشته، علیرغم اقدامات 
دولت، اظهار داشت: این وضعیت نشان می دهد یک جای 
کار اشکال دارد و دچار یک خطای محاسباتی هستیم زیرا 
علی رغم تلاش های دولت، اثرات آن در ســفره مردم و 
افزایش قدرت خرید مردم مشــاهده نمی شــود. عضو 
کمیسیون تلفیق برنامه هفتم با اشاره به موضوعات مهم 
مغفول مانده در جهت بهبود اوضاع اقتصادی و کاهش تورم 
افزود: یکی از موارد مهم، تداوم استفاده از الگوی اقتصاد 
سرمایه داری است که متاسفانه همچنان بر این ریل حرکت 
می کنیم و توقع داریم نتایجی بگیریم که منجر به کاهش 
فقر، تبعیض و فاصله طبقاتی گردد و مردمی سازی اقتصاد 
را رقم بزنیم.  ســئوال مهم این است که اگر زمین و آب 
کافی را در اختیار سایر افراد قرار دهیم، امکان مشارکت 
در تولید ندارند؟ چه ضرورتی بر ایجاد انحصار و تمرکز 
ثروت وجــود دارد؟ آیا اینگونه اقدامات باعث تقویت 
اقتصاد ســرمایه داری و تبعیض و شــکاف اجتماعی 

نمی شــود؟ وی در خصوص سایر عوامل ایجاد تورم در 
اقتصاد کشور گفت: نابســامانی حوزه ارزی و اقتصاد 
دلاری در کنار عملکــرد مخرب بانک ها به خصوص 
بانک هــای خصوصی از جمله موارد مهمی اســت که 
اقتصاد کشــور را دچار چالش های جدی کرده است. به 
طــوری که بانک آینده به تنهایــی، ۱۵۰ هزار میلیارد 
تومان به بانک مرکزی بدهکاری داردو این معادل ۲۵ 
درصــد بدهی کل بانک ها به بانک مرکزی اســت، اما 

همچنان جلوی عملکرد مخرب آن گرفته نمی شود.

نماینده کرج در مجلس شورای اسلامی:

دچار خطای محاسباتی در حوزه اقتصادی هستیم

امام جمعه کرج:

شورای امنیت سازمان ملل، شکست  خورده ترین نهاد جهانی 

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: نقش سمن ها بسیار مهم است چرا که 
سمن ها از مردم و در میان مردم هستند و می توانند در مسائل آموزش محیط زیست 
راهنمای مردم باشــد و مردم هم به حرف و کلام آنها اعتماد دارند. خوشــبختانه 

سمن های استان البرز بسیار فعال هستند و می توانند برای کل کشور الگو باشند.
رئیس ســازمان حفاظت محیط زیســت گفت: رویکرد دولت مردمی و انقلابی 
استفاده از ظرفیت شما سمن هاست. شما سرمایه های کشور هستید. ما با سمن هایی 
کار می کنیم که دلشان برای کشور و این آب و خاک بسوزد و در هر شرایطی که 
قرار می گیرند، یادشان نرود که مملکتشان اینجاست.  آنهایی که با جان و دل برای 
کمک به ما می آیند و برای محیط زیســت کشور دغدغه مند هستند را همه جانبه 
حمایت می کنیم اما اجازه کارهای سیاســی به آنها نمی دهیم.معاون رئیس جمهور 
افزود: به واسطه همین کار، خوشبختانه از روزی که به دولت آمدیم سیاست را از 
محیط زیست خارج کردیم و فضای مجازی که محیط زیست را هدایت می کرد را 
از سیستم مدیریتی محیط زیست بیرون کشیدیم.سلاجقه اضافه کرد: محیط بان ما 
نیاز به صدقه جمع کردن در فضای مجازی ندارد و مانند همه کارمندان دولت دارد 
در راســتای وظایف خود، خدمــت می کند. زمانی که کوچکتریــن اتفاقی برای 
محیطبان می افتد می بینیم کســانی که ادعای دوستدار محیط زیست بودند دارند، 
شروع می کنند به پول جمع کردن برای محیط بان در صورتی که محیط بان بر اساس 
وظیفه خود عمل کرده و اصلًا کارش همین است. متاسفانه خیلی از این پول ها جمع 
می شود و به حساب شخصی می رود. ما چنین چیزی را اجازه نمی دهیم و نمی گذاریم 
که معیشــت محیطبان دست فضای مجازی افسارگســیخته بیفتد.رئیس سازمان 
حفاظت محیط زیست تاکید کرد: ایده های خلاقانه زیادی در زمینه محیط زیست 
در کشور داریم که باید همه آنها ساماندهی شده و در یک جا تجمیع شود تا با یک 
نتیجه و هدف برســداین بی نتیجه و بی هدف کار کردن تنها منجر به سوخت هزینه 
و سرمایه و سبب بی انگیزگی می شود.معاون رئیس جمهور تاکید کرد آقای  درگی 
مدیر کل حفاظت محیط زیست البرز نیز یکی از مدیران شایسته ما هستند که انصافاً 
کارهای بسیار خوبی هم در استان انجام داده اند و همکاری شما با ایشان می تواند 

روزهای خوبی را برای محیط زیست استان البرز رقم بزند.

 مدیرکل دفتر امور شهری و شــوراهای استانداری البرز بر ضرورت تشکیل 
کارگروه تخصصی-پژوهشی در خصوص ساماندهی سگ های بلاصاحب تاکید 
کرد و گفت: در حال حاضر بر اســاس آخرین دســتورالعمل ابلاغ شده از سوی 
وزارت کشور اقداماتی در دســت انجام است اما با توجه به اهمیت موضوع که 
سلامت جامعه را تهدید می کند، باید به صورت تخصصی در پی ارائه راهکارهای 

عملیاتی برای این مهم باشیم.
بــه گــزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل اســتانداری البرز، حمید 
میرزایی با بیان این مطلب در هشــتمین جلســه کارگروه اســتانی کنترل جمعیت 
حیوانات ناقل بیماری)ســگ های بدون صاحب( که با حضور اعضای  کارگروه در 
سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد، اظهار داشت: به منظور تحقق  اهداف و 
برنامه های پیش بینی شــده در دســتور العمل ابلاغی، در سال گذشته بالغ بر ۱۰۰ 
میلیارد ریال اعتبار از سوی سازمان شهرداری های کشور به استان البرز اختصاص 
یافت و اســتان نیز این مبلغ را در میان شــهرداری های استان توزیع کرد.وی افزود: 
اما با توجه به روند رو به افزایش سگ های بلاصاحب در استان و همچنین بالا بودن 
هزینه های مربوط به آن از جمله؛ زنده گیری، غربالگری، نگهداری، عقیم ســازی و 
تحویل به سازمان پسماند با مشکلات متعددی مواجه هستیم که باید در کارگروهی 
تخصصی و پژوهش محور تعیین تکیلف شود.میرزایی خاطر نشان کرد: گزیدگی از 
جمله مهمترین مشکلات موجود است که بر اساس آمار مرکز بهداشت استان از سال 
۹۳ تاکنون با افزایش ســه برابری مواجه بوده که نگران کننده اســت.مدیرکل دفتر 
امور شهری و شــوراهای استانداری البرز همچنین خواســتار ساماندهی وضعیت 
سگ های بدون صاحب که از حاشیه شهرها و مناطق روستایی وارد شهرها می شود، 
شــد.به گفته میرزایی بعد از موش، بیشــترین تولید مثل مربوط به سگ های بدون 
صاحب است که در صورت عدم کنترل جمعیت آنها علاوه بر بروز مشکلات زیست 
محیطی، ســلامت مردم نیز با مشکل مواجه خواهد شــد.گفتنی است؛ در ادامه این 
نشست هر یک از اعضای جلسه به بیان گزارشی از عملکرد دستگاه متبوع خود شده 

و خواستار ارائه راهکاری مشخص برای رفع این مشکل در سطح استان شدند.

رویکرد دولت مردمی و انقلابی استفاده از 
ظرفیت شما سمن هاست

کارگروه تخصصی- پژوهشی ساماندهی سگ های بلاصاحب
 در البرز تشکیل می شود؛

نتیجه معکوس درکنترل جمعیت سگ ها وهدر 
رفت  بودجه اختصاصی  یکصد میلیارد ریالی



نماینده کرج:
نرخ جمعیت و جایگزینی جمعیت

 به زیر 1/۵ رسیده است
دکتر عباسی، استاد دانشگاه تهران و 
نماینده مردم شــریف کرج، فردیس و 

اشتهارد در مجلس شورای اسلامی
در جمع دانشــجویان دانشــکدگان 
کشــاورزی و منابع طبیعی دانشــگاه 
تهران گفت: در دهه ۷۰ شــعار »فرزند 
کمتر زندگی بهتر« مطرح شد و امروز 
نرخ جمعیت و جایگزینی جمعیت به زیر 

۱.۵ رسیده است، با این روند سال ۱۴۳۰ جمعیت ۸۵ میلیون نفری ما به 
۳۵ میلیون نفر می رسد.مجلس قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت 
را مصوب کرد تا کشور از چاله جمعیتی نجات پیدا کند و نرخ جایگزینی 
جمعیت به بالای ۲ برسد . البته باید اشتغال و مسکن را برای جوانان فراهم 

کرد و سالانه یک میلیون واحد مسکن ساخته شود.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز:

الحاق بخشی از حیاط دانشکدگان به کاخ سلیمانیه
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دســتی اســتان البرز با اشاره به 
همکاری هــای بیــن اداره کل میــراث 
فرهنگی اســتان البرز و دانشــکدگان 
کشــاورزی و منابع طبیعــی تهران در 
راستای احیا و ساماندهی بنای ارزشمند 
کاخ ســلیمانیه گفت: با توافق صورت 
گرفته با مدیریت محترم دانشگاه مقرر شد 

که بخشی از حیاط بنا که در تملک دانشگاه بود برای ساماندهی و بهره برداری 
بهینــه از بنا بــه مجموعه الحاق شــود.به گزارش کوه ســرفراز به نقل از 
روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی البرز رحیم 
خاکی اظهار کرد: در این بخش از حیاط بنا یک استخر آب با دیوارهای آجری، 
به قرینه سمت دیگر حیاط بنا وجود دارد که در کاوش های باستان شناسی چند 
سال قبل توسط اداره کل میراث فرهنگی استان آشکار شد.به گفته مدیر کل 
میراث فرهنگی استان با توجه به همکاری خوب مدیریت محترم دانشکدگان 
کشــاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران می توان از این استخر در راستای 
احیای کامل محوطه این بنا استفاده کرد.خاکی افزود: در طرح ساماندهی بنا 
در این بخش از کاخ سلیمانیه مقرر شده که ضمن تکمیل زیرساخت ها، رمپ 
ویژه معلولین نیز طراحی و اجرا شود که از نیازهای اساسی این مجموعه است.

در شورای اداری شهرستان چهارباغ:

حضور دکتر زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات دولت سیزدهم

در این جلســه که در ســالن شهدای 
چهارباغ فرمانداری به ریاست مهندس 
جعفری اسکندرلو فرماندار شهرستان و 
با حضور حجت الاســلام حــاج آقای 
دربانــی امام جمعه محتــرم و اعضای 
شــورای اداری شهرســتان و جمعی از 
معتمدین و نخبگان برگزار شد، میهمان 
ویژه این جلســه  دکتر زارع پور »وزیر 

ارتباطات و فناوری اطلاعات دولت سیزدهم«  به همراه اکبر قنبرپور، مشاور 
وزیر، رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شــرکت خدمات هوایی پیام، مهدی 
یوسف زاده« مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان البرز بودند.دکتر 
زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات دولت سیزدهم در این مراسم 
با اشاره به اینکه پروژه فیبرنوری منازل و کسب و کارها، پروژه ای راهبردی 
و کلیدی برای کشور است، گفت: این پروژه تا دهه های آینده کشور را در 
این حوزه بی نیاز می کند.طرح فیبر نوری یکی از طرح های مهمی است که 
در قالب آن همه ســاختمان های کشور به اینترنت پرسرعت متصل خواهند 
شــد.وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات تصریح کرد: با توسعه فیبر نوری، 
ظرفیت ارتباطات ثابت کشــور به میزان قابل  ملاحظه ای افزایش می یابد و 
کیفیت و سرعت ارتباطات نیز بیشتر خواهد شد چرا که هم بار ارتباطات از 
روی شــبکه همراه برداشــته می شود و هم اپراتورها با اتصال به فیبر نوری 
می توانند ســرعت حداکثری را به مردم ارائه کنند.داود جعفری اسکندرلو 
فرماندار شهرســتان چهارباغ نیز در این جلسه ضمن خیرمقدم به حاضرین 
جلسه و اتفاق ارزشمند و پر خیر و برکت حضور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات به عنوان نماینده دولت ســیزدهم، گزارشی از وضعیت شهرستان 
ارائه و درخواســت ها و مطالبات ویژه ای از دور دوم ســفر ریاست محترم 
جمهوری به استان البرز، برای شهرستان چهارباغ از ایشان به عنوان نماینده 

عالی دولت داشتند که توسط سه  نفر از معتمدین و نخبگان ایراد شد.
شهرستان نظرآباد:

حضور سکاندار وزارت جهاد کشاورزی در سرزمین 
نگین برتر کشاورزی و دامپروری البرز

همزمان با دور دوم سفرهای ارزشمند 
ریاســت محترم جمهو به استان البرز، 
دکتــر نیکبخت در نظرآبــاد به عنوان 
نگین کشاورزی و دامپروری البرز و از 
برترین های کشــور بــا میزبانی دکتر 
بغدادی فرماندار و نماینده عالی دولت 
خدوم سیزدهم در این شهرستان؛ حضور 
یافت.در این سفر نیمروزی به سرزمین 

کشــاورزی و دامپروری البرز، مقام عالی وزارت جهاد کشاورزی ضمن 
حضور در دامداری افضلیان با ظرفیت تولید ۱۱ هزار راس و تعداد اشتغال 
۲۲۰ نفر و با تولید روزانه شیر۲۳۰ هزار لیتر واقع در روستای گازرسنگ، 
از بخش های مختلف این پروژه پرورش گاو شــیری بازدید نمود.در ادامه 
گلخانه تولید نشــا کشــت بافت و تولید نهال شرکت دانش بنیان زیست 
فناوری رویش پایدار البرز با ظرفیت تولید ۵۰۰ هزار پایه بذری - ۳۰۰ 
هزار انواع پایه رویشی -۱۰۰هزار نهال پیوند روی پایه رویشی و تعداد 
اشتغال ۴۱ نفر واقع در  روستای شیخ حسن مقصد وزیر جهاد کشاورزی 
بود که مورد بازدید بوده و نقاط ضعف و قوت آن مورد احصا و بررســی 
قرار گرفت.صنعتگران صنایع تبدیلی شرکت آکام پودر، تولیدکننده انواع 
شیرخشک و محصولات لبنی و خامه، میزبان بعدی سفر سکاندار وزارت 
جهاد کشــاورزی بودند که با افتتاح این واحد تولیدی در شهرک صنعتی 

سپهر، برای ۴۰نفر ایجاد اشتغال شد.

دبیر شورای اطلاع رسانی دولت در 
البرز گفت: امروز رسانه ها و خبرنگاران 
رســالت اطلاع رسانی دقیق از جریان 
انتخابات و مقابله با جنگ روانی دشمن 

را عهده دار هستند.
نشســت تبیین قانون انتخابات مجلس 
شورای اســلامی با حضور سعید جابری 
انصاری مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان البرز، دکتر تدین نماینده دادستانی 
عمومــی و انقلاب البرز، دکتر حســینی 
موخر مدیرکل دفتر عملکرد، بازرســی و 
امور حقوقی استانداری البرز، دکتر آذری 
مدیــر کل دفتــر سیاســی، انتخابات و 
تقســیمات کشوری اســتانداری البرز، 
عباس زاده مدیــر عامل خانه مطبوعات 
البــرز و جمعــی از مدیران رســانه ها و 
خبرنگاران در سالن سیروس صابر اداره 

کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز 
برگزار گردید.مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان البرز ضمن تشکر و قدردانی 
از تولید اخبار و اطلاع رســانی مناســب 
حضور ریاســت محترم جمهور در دومین 
ســفر به این استان و انعکاس خدمات همه 

ارکان استان گفت: رسانه ها با تولید اخبار 
شفاف، منصفانه و امید آفرین می توانند در 
اعتماد آفرینی به مردم در همه زمینه ها به 
ویژه صحنه هایی که مشــارکت مردم را 
شاهد هســتیم از جمله در انتخابات نقش 
موثری داشته باشــند.وی ضمن اشاره به 

اهمیت تولید محتواهای منطبق با قانون از 
سوی رسانه ها به موضوع انتخابات اشاره و 
اذعان نمود: رســانه ها می توانند تا قبل از 
برگزاری انتخابات مجلس شورای اسلامی 
با جریان سازی و عملیات روانی درست در 
مقابل امپراطوری رسانه ای دشمن ایستاده 
و در شــرایطی که از شعارهای کذایی زن، 
زندگــی،آزادی برای کمرنــگ نمودن 
حضور مردم در عرصه های مورد نظر نظام 
که با مشــارکت مردم رابطه مستقیم دارد 
اســتفاده می کنند بایستند و با تحلیل های 
درســت فضای انتخابات را داغ تر نمایند، 
رسانه و فضای مجازی برای ما در قیاس با 
ســایر موضوعات مرتبط با انتخابات از 
اهمیــت بیشــتری برخور دارنــد و ما به 
خبرنگاران و اصحاب رسانه ایمان و اعتماد 

داریم و نوکری آنها را می کنیم.

مدیرکل فرهنگ وارشاد البرز:

رسانه ها، سربازان خط مقدم مقابله با جنگ 
روانی دشمنان انقلاب اسلامی هستند

محمدرضا احمدی نژاد در حاشیه مراسم کلنگ زنی 
سالن ورزشی خیابان اهری که روز چهارشنبه با حضور 
اعضای شــورای اسلامی شــهر و مدیران شهرداری 
فردیس برگزار شــد، در جمع خبرنگاران حاضر شد و 
اظهار کرد: با توجه به اینکه اهری از محلات کم برخوردار 
شهر فردیس به شمار می رود، احداث این سالن ورزشی 

در دستور کار همکارانم در معاونت عمران قرار گرفت.
شهردار فردیس اعتبار اولیه احداث سالن ورزشی خیابان 

اهری را حدودا ۳۸۰ میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: زمین 
سالن ورزشــی اهری پیش از این چمن مصنوعی بود که از 
کیفیت مطلوبی برخوردار نبود و از چرخه خدمت رســانی 
خارج شده بود لذا احداث این سالن در دستور کار قرار گرفت.
وی با بیان اینکه مطابق زمان بندی ها سالن ورزشی خیابان 
اهری فردیس در بازه زمانی یکساله احداث و به بهره برداری 
می رسد، خاطرنشــان کرد: ارتقای سطح سرانه ورزشی در 
فردیس از مهمترین اهداف مدیریت شهری به شمار می رود.

وهنری   اجرایی    دبیر 
ملی   اولین جشــنواره  
گفت:  چشمه هشتگرد 
هاشــم پور،  جمشید 
مهمان  ویــژه  اختتامیه  
ملی   اولین  جشــنواره  

چشمه  هشتگرد شد.
بــه گــزارش کــوه 

ســرفراز، امیر آزاد روســتا  دبیراجرایــی   و هنری  اولین 
جشنواره  ملی  چشمه  هشتگرد، اعلام کرد: بازیگر باسابقه 
ســینما و تلویزیون  ایران )جمشیدهاشم پور( میهمان ویژه  
اختتامیه  این  جشــنواره  خواهد بود .گفتنی  است  اختتامیه  
جشــنواره  ملی  چشمه   و تجلیل  از بزگزیدگان  این  رویداد  
ملی، در روز شــنبه  دوم  دیماه  ساعت ۱۷:۳۰ در مجتمع   

۹دی  برگزار می گردد.

به گزارش روابــط عمومی اداره فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی، عباس میرزاوند سرپرســت اداره فرهنگ و 
ارشاد اسلامی شهرستان چهارباغ بیان داشت که صبح 
روز دوشــنبه ۲۷آذر ۱۴۰۲ ، استاد جمشید جم رییس 
انجمن اواها و نواهاي بســیج هنرمندان کشور در اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی حضور یافت و با سرپرست اداره 

دیدار و گفتگو نمود.
در این دیدار درخصوص مسائل مرتبط با حوزه اواهاي 
انقلابي ،  موســیقی و سرودهاي انقلابي با هدف توسعه و 

پویایــي و ایجــاد زیر ســاختهاي اصولي و شــناخت 
اســتعدادهاي برتر شهرستان به همراه راه اندازي انجمن 
موسیقي و نواها و اواها ، بحث و تبادل نظر صورت گرفت.
در این دیدار اســتاد جم از حسن توجه و اهتمام سرپرست 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان چهارباغ نسبت 
به تمام حوزه های فرهنگ و هنر و شناســایی هنرمندان 
شهرســتان با روحیه منعطف در ارتباط موثر با هنرمندان 
و جامعه فرهنگ و هنر ابراز خرســندی نمود و از امادگي 
خود به همراه در اختیار قرار دادن تجربیات مفیدشــان  را 
در راســتاي رشــد اســتعدادها ي جوانــان و نوجوانان 
شهرستان اعلام نمود.میرزاوند نیز ضمن تشکر از استاد 
جم ،ابراز امیدواری کرد که ظرفیت های فرهنگی و هنری 
شهرستان با وجود اساتید مجربی همچون استاد جم و سایر 
اســاتید رشته های مختلف فرهنگی و هنری هرچه بیشتر 
شــناخته شده و شــکوفا شوند و شهرســتان چهارباغ با 
اینگونه ظرفیتها و همراهي و هم افزایي همه مســئولین ، 
گام بــه گام رو به جلو و به ســوي پیشــرفت اقدامات 
فرهنگــي قدم بردارد.میرزاونــد همچنین از آقای صالح 
خیل به جهت همراهي با اســتاد جــم و فعالیت در حوزه 

فرهنگ و هنر تقدیر و تشکر نمود.

شهردار فردیس:

عملیات احداث سالن ورزشی خیابان اهری فردیس کلید خورد

دبیر اجرایی   و هنری  اولین جشنواره  ملی  چشمه  هشتگرد:

اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان چهارباغ

حضور هنرمند پیشکسوت موسیقی و نواهای انقلابی

آذر ماه 1402
 سال ششم
 شماره  75

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت که پس 
از ماموریت رئیس قوه قضائیه در ســفر به استان، 
مشکل سند مالکیت 9۰ واحد تولیدی در »شهرک 
صنعتی کوثر« شهرستان اشتهارد توسط دستگاه 

قضایی استان پیگیری و حل شد.
حسین فاضلی هریکندی با اعلام اینکه در سال »مهار 
تورم و رشــد تولید« با ورود مستقیم و پیگیری مستمر 
انجام شــده در دادگستری کل استان البرز مشکل سند مالکیت اراضی »شهرک صنعتی 
کوثر« حل شد، گفت: بیش از هفت سال مالکان واحدهای تولیدی در فاز توسعه این شهرک 
صنعتی برای دریافت اســناد مالکیت رسمی خود با مشکلاتی روبه رو بودند و دستگاه 
واگذار کننده از تنظیم سند خودداری می نمود.فاضلی هریکندی با بیان اینکه شرکت 

شهرک های صنعتی استان البرز در سال ۱۳۹۵ اراضی ای را از اداره کل منابع طبیعی به 
وسعت ۱۵6 هکتار دریافت و در راستای وظیفه قانونی خود برای ایجاد شهرک صنعتی به 
نمایندگی از دولت به تولیدکنندگان و صنعتگران مستقر در شهرک صنعتی کوثر واگذار 
می کند گفت: تمام این فرایندها بر طبق قانون انجام و شرکت شهرک های صنعتی استان 
البرز، این اراضی را پس از قطعه بندی به ۱۹۰ قطعه، در قالب طرح توسعه شهرک صنعتی 
با قیمت کارشناسی به متقاضیان واگذار و متعهد می شود تا نسبت به انتقال سند مالکیت 
اقدام کند.فاضلی هریکندی افزود: اما با گذشت هفت سال از واگذاری، مطالبه به حق ۹۰ 
واحد تولیدی و صنعتگر در انتقال سند مالکیت به سرانجام نمی رسد که این امر مشکلاتی 
از قبیل امکان ترهین برای دریافت تسهیلات بانکی و تامین مواد اولیه از طریق فرآیندهای 

خرید از بورس کالا برای این واحدهای تولیدی و صنعتی ایجاد می کرد.

3 فرهنگ و هنر

رئیس ســازمان بسیج رسانه استان البرز از تمدید 
مهلت ارسال آثار به هشتمین جشنواره رسانه ای ابوذر 

این استان به دلیل استقبال اصحاب رسانه خبر داد.
 ابراهیم نوروزی فر، رئیس سازمان بسیج رسانه استان 
البرز در گفتگویی اظهار داشت: به دلیل استقبال اصحاب 
رسانه و همزمان شدن سفر رئیس جمهور به استان البرز با 
اتمام مهلت ارســال آثار به هشتمین جشنواره رسانه ای 
ابوذر، مهلت ارسال آثار در بخش اصلی این جشنواره تا 
۲۲ آذر ماه و بخش ویژه تا دهم دی ماه تمدید شــد.وی، 
گزارش خبری، مصاحبه، یادداشــت، ســرمقاله، تیتر، 
اینفوگرافیک، موشن  گرافیک، عکس، کلیپ، گزارش 
ویدئویی، مستند و پادکست را قالب های این جشنواره 
عنوان و بیان کرد: از جمله بخش های اصلی این جشنواره 
می توان به شــعار سال »مهار تورم، رشدتولید«، جهاد 
تبیین، پیوند رسانه و صنعت، مقابله با آسیب های اجتماعی، 

دستاوردهای انقلاب اسلامی و بسیج و حوزه های اقدام 
اشاره کرد.نوروزی فر افزود: امید و نشاط   آفرینی، سبک 
زندگی ایرانی - اســلامی، حجاب زنان و غیرت مردان، 
رسانه و گروه های جهادی، موضوعات اجتماعی همچون 
خانواده، ازدواج، فرزنــدآوری، اعتیاد و  طلاق از دیگر 
موضوعات اصلی و مقاومت فلســطین و غزه، رسانه و 
انتخابات، ایمنی، صرفه جویی در مصرف گاز و استان سبز، 
مدیریت شهری کرج، تهدیدها و فرصت ها، وقف و رسانه 
و صنایع دســتی و گردشــگری، بخش هــای ویژه این 
جشنواره هستند.رئیس سازمان بسیج رسانه استان البرز 
عنوان کرد: آثاری در هشتمین جشنواره رسانه ای ابوذر 
البرز شرکت داده می شوند که در بازه زمانی ۱۵ آذر ماه 
۱۴۰۱ تا ۲۱ دی ماه ۱۴۰۲ در یکی از نشریات سراسری 
یا استانی، خبرگزاری ها و پایگاه های خبری منتشر شده 
باشند.علاقه مندان می توانند آثار خود را حداکثر تا ۲۲ 

آذر ســال جاری به دبیرخانه جشــنواره به نشانی کرج، 
چهارراه کارخانه قند، فرهنگسرای کوثر، سازمان بسیج 
رسانه استان البرز تحویل دهند یا لینک آثار را به شماره 
۰۹۳۳۵۰۹6۷۵۰ در پیام رســان ایتا، ارســال کنند. به 
همراه هر اثر باید نام و نام خانوادگی، نام رسانه، عنوان و 

موضوع اثر ارسال شود.

رئیس سازمان بسیج رسانه استان البرز:

مهلت ارسال آثار به هشتمین جشنواره رسانه ای ابوذر تمدید شد

مدیرکل منابع طبیعی  و آبخیزداری البرز:

آغاز کاشت سه هزار اصله نهال در البرز
عملیات کاشت سه هزار 
اصله نهال به یاد شــهدای 
محور مقاومت و در اجرای 
طــرح ملی کاشــت یک 
میلیــارد نهال در سراســر 
کشــور از روز شــنبه در 
اراضی جنگلی روســتای 
شهرســتان  شــلمزار 
ساوجبلاغ آغاز شد.مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری البرز 
در آیین آغازین طرح ملی کاشت یک میلیارد اصله نهال که 
به صورت اســتانی در اراضی جنگلکاری روستای شلمزار 
شهرستان ســاوجبلاغ برگزار شد، گفت: این طرح در اراضی 
منابع طبیعی روســتای شــلمزار که پیش از این ۳۰۰ هکتار 

جنگلکاری شده، آغاز شد.
اصغــر بیات افزود: ایــن نهال ها از گونه هــای بومی و 
سازگار با اقلیم البرز همچون زیتون )نماد گیاهی مردم غزه(، 
سنجد، بادام و زالزالک انتخاب شده است.این طرح مردمی 
با هدف افزایش سرانه فضای سبز در استان و سراسر کشور 
انجام می شود که قرار است طی یک بازه زمانی چهارساله 
تا سال ۱۴۰۵ تعداد یک میلیارد نهال تولید و کاشته شود.
بیات با اشــاره به اینکه سالانه ۲۵۰ میلیون اصله نهال در 
کشور کاشته می شــود، اظهارکرد: در راستای اجرای این 
طرح از پاییز سال گذشــته با تاکید رئیس جمهور عملیات 
تولید نهال این طرح در نهالســتان های کشور آغاز شد.وی 
به فرمایشــات رهبر معظم انقلاب در روز درختکاری سال 
گذشته اشاره کرد و گفت: معظم له فرمودند »اگر هر ایرانی 
سه نهال در سال بکارد برنامه دولت به منظور کاشت ۲۵۰ 
میلیون اصله نهال در ســال و انشاءالله کاشت یک میلیارد 

درخت در طول چهارسال محقق خواهد شد.

در مسیر  شهرستان های فردیس و ملارد؛

تشکیل کارگروه بهسازی راه های مواصلاتی 
استان البرز و استان تهران

این کارگــروه به همت 
شهرســتان  فرمانــداری 
فرمانــداری  و  فردیــس 
شهرستان ملارد با حضور 
معاونت عمرانی فرمانداری 
فردیــس و هیــات همراه ، 
معاونــت فنــی و عمرانی 
فرمانداری ملارد و هیات 
همراه ، بخشدار مشکین دشت، اعضای شورای اسلامی و شهردار 
مشــکین دشــت، اعضای شــورای اســلامی و دهیــار فرخ 
آبادوزیبادشت و خوشنام تشکیل و بعد از جلسات برگزار شده ، 
اولین بازدید میدانی در این مســیرها با حضور اعضای کارگروه 
انجام شد.بازدید از مسیر کمربندی سبلان، مسیر روستایی فرخ 
آباد و زیبادشــت به سمت خوشنام، مســیر دسترسی شهرهای 
فردیس و مشکین دشت به خوشنام مورد بازدید قرار گرفت و با 
تبادل نظر راهکارهای اجرای طرح های عمرانی و بهسازی در این 

معابر مورد بررسی قرار گرفت.

نشست صمیمی مدیریت شهری محمدشهر؛

دیدار با اعضای شورای اسلامی شهر و 
شهردار صفادشت

 در راســتای برقراری 
تبــادل  و  تعامــلات 
شــهرهای  تجربیــات 
همجــوار محمدشــهر و 
نشســت  صفادشــت، 
مشــترکی بــا حضــور 
اعضای شورا و شهرداران 
هــر دو شــهر در محــل 
ســاختمان شورای اسلامی شــهر محمدشهر برگزار شد. در 
ابتدای این نشست رضا عزیزی رئیس شورای اسلامی شهر 
محمدشهر ضمن خوش آمدگویی ، به لزوم تعامل و افزایش 
ارتباطات شــهرهای همجوار به ویژه شهرهای محمدشهر و 
صفادشــت با توجه به وجود آرامستان بی بی سکینه)س( در 

صفادشت تاکید کرد.
وی در خصوص پروژه های در حال اجرا در محمدشــهر 
اظهــار داشــت: توزیع عادلانــه پروژه هــای عمرانی با 
پیوست های فرهنگی در تمام محلات شهر صورت پذیرفته 
اســت.در ادامه مهرداد حسن زاده شــهردار محمدشهر نیز 
گزارشــی از اقدامات فرهنگی و پروژه های عمرانی سطح 
شــهر از زمان آغاز به کار ششــمین دوره شورای اسلامی 

شهر محمدشهر تاکنون ارائه نمود.

اخبار

از میان خبرها

حل مشکل سند مالکیت 90 واحد تولیدی در »شهرک صنعتی کوثر« شهرستان اشتهارد

مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز گفت: 
هفته پژوهش فرصت مناســبی برای فراهم 
ســازی بستر و فضای تحقیقاتی و علمی برای 

دانش آموزان است.
 آئین افتتاح هفته پژوهش و فناوری اســتان 
البرز با حضور کاوه حدادپور معاون اســتاندار 
البرز، علی حجرگشــت مدیــر کل آموزش و 
پرورش استان البرز، عظیم ابراهیم زاده نماینده 
ولی فقیه در دانشگاه های استان البرز، کلانتری 
رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی استان البرز و دیگر مســئولین استانی در دبیرستان 
فرزانگان ســه برگزار شــد.مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز در این مراسم 
ضمن گرامیداشت هفته پژوهش و قدردانی از فعالین این حوزه گفت: هفته پژوهش 
فرصت مناســبی برای فراهم ســازی بســتر و فضــای تحقیقاتــی و علمی برای 
دانش آموزان است.علی حجرگشت عنوان کرد: در دین مبین اسلام اهمیت فراوانی 
به موضوع علم و تحقیق داده شده است، آیات فراوانی که انسان را به تفکر و تعقل 
دعوت کرده اند و سیره علمی و عملی ائمه)ع( و حدیث مبارک »العلم السطان« که 
فرمایش امیرالمومنین)ع( می باشد نیز موید اهمیت علم، دانش، تحقیق و تفکر است.

شهرستان ساوجبلاغ میزبان وزرای صمت و راه و 
شهرســازی از کاروان هیأت دولت مردمی و انقلابی 
آیت الله رئیســی بود.در ابتدا، دکتر علی آبادی وزیر 
صنعت معاون و تجارت بهمراه دکترالبرزی فرماندار 
شهرستان ساوجبلاغ، امام جمعه شهرستان و جمعی از 
مدیران با حضور در محوطه دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
هشــتگرد با تقدیم گل و قرائت فاتحه، به مقام شامخ 
شهدای گمنام ادای احترام کردند. اولین مقصد افتتاح و 
بازدید وزیر صمت، فرماندار شهرستان ساوجبلاغ و 
هیأت همراه، شرکت چیت ساز واحد تولیدکننده منسوجات بود که ۲ خط جدید توسعه ای این 
شرکت را مورد بهره برداری قرار دادند.بهره برداری از خط جدید توسعه ای در شرکت هیمالیا 
نیــز مقصد بعدی وزیر صمت، فرماندار و همراهان بود که این پروژه ها جمعا با اعتبار ۳۲۰۰ 
میلیارد تومان با حضور نماینده هیأت دولت در شهرستان ساوجبلاغ به بهره برداری رسید.در 
ادامه حضور رئیس جمهور محترم و اعضای هیأت دولت در استان البرز،  وزیر راه و شهرسازی 
هم در شهرستان ساوجبلاغ حضور یافت و با همراهی دکترالبرزی فرماندار شهرستان ساوجبلاغ، 
مدرسه ۱۵ کلاسه امام خمینی رحمت الله علیه، روشنایی معابر به طول ۸ کیلومتر، بلوار ۳۵ 

متری هرمز را در فاز ۴ و ۸۱۴ واحد از مساکن مهر را افتتاح کردند.

هفته پژوهش فرصتی برای 
ایجاد فضای علمی در مدارس است

حضور وزیر صنعت، معدن تجارت و وزیر راه و 
شهرسازی در شهرستان ساوجبلاغ

جمشید هاشم پورمهمان  ویژه  اختتامیه 



عباس اسد- پژوهشگر فرهنگی و اجتماعی

شب یلدا، نمادی از ترکیب فلسفه و فرهنگ 
ایرانی

شــب یلــدا، یکــی از بی 
نظیرتریــن آداب و رســوم 
فرهنگ ایران باســتان است 
که مفاهیم متعالی انسانی را 
با زبان ســمبل و نمــاد و با 
جنــس فرهنگی بــه جهان 
و  اســت  کــرده  عرضــه 
خوشبختانه مورد توجه مردم 
ایران قرار گرفته اســت که البته کافی نیســت و باید هرچه 

بیشتر آنرا به جهان معرفی کرد.
ریشــه کلمه یلدا متعلق به زبان ســریانی است و به معنای 
تولد یا میلاد اســت. در برخی منابع آمده اســت که پس از 
مسیحی شدن رومیان، سیصد سال پس از تولد عیسی مسیح، 
کلیســا جشن تولد مهر را به عنوان زاد روز عیسی پذیرفت، 
زیرا زمان دقیق تولد وی معلوم نبود. در واقع یلدا یک جشن 
آریایی اســت در ایران و سرزمین های هم فرهنگ مجاور، از 
شــب آغاز زمستان با نام »شب چله« یا »شب یلدا« نام می 

برند که همزمان با شب انقلاب زمستانی است.
تنوع برگزاری یلدا

یکی از آیین های شب یلدا در ایران، تفال با دیوان حافظ است. 
مردم دیوان اشــعار لسان الغیب را با نیت بهروزی و شادکامی 
می گشایند و فال دل خویش را از او طلب می کنند. در برخی 
دیگر از نقاط ایران نیز شاهنامه خوانی رواج دارد. نقل خاطرات 
و قصه گویی پدر بزرگ ها و مادر بزرگ ها نیز یکی از مواردی 
است که یلدا را برای خانواده ایرانی دلپذیرتر می کند. اما همه 
این ها ترفندهایی است تا خانواده ها گرد یکدیگر جمع شوند و 
بلندترین شب سال را با شادی و صفا سحر کنند.در سراسر ایران 
زمین، جایی را نمی یابید که خوردن هندوانه در شب یلدا جزو 
آداب و رســوم آن نباشد. در نقاط مختلف ایران، انواع تنقلات 
و خوراکی ها به تبع محیط و سبک زندگی مردم منطقه مصرف 
می شود اما هندوانه میوه ای است که هیچ گاه از قلم نمی افتد، 
زیرا عده زیادی اعتقاد دارند که اگر مقداری هندوانه در شــب 
چله بخورند در سراسر چله بزرگ و کوچک یعنی زمستانی که 

در پیش دارند سرما و بیماری بر آنها غلبه نخواهد کرد.
آداب و رسوم شب یلدا در ایران باستان

آداب شب یلدا در طول زمان تغییر نکرده و ایرانیان در این شب، 
باقیمانده میوه هایی را که انبار کرده اند و خشکبار و تنقلات می 
خورند. همچنین دور هم گرد هیزم افروخته و بخاری روشن می 
نشــینند تا سپیده دم بشارت شکست تاریکی و ظلمت و آمدن 
روشــنایی و گرمی )در ایران باستان، از میان نرفتن و زنده بودن 
خورشید که بدون آن حیات نخواهد بود( را بدهد، زیرا که به زعم 
آنان در این شب، تاریکی و سیاهی در اوج خود است.واژه یلدا، از 
دوران ساسانیان که متمایل به به کارگیری خط )الفبای از راست 
به چپ( سریانی شده بودند به کار رفته است. یلدا- همان میلاد به 
معنای زایش- زاد روز یا تولد اســت که از آن زبان سامی وارد 
پارسی شده است. باید دانست که هنوز در بسیاری از نقاط ایران 
مخصوصاً در جنوب و جنوب خاوری برای نامیدن بلندترین شب 
سال، به جای شب یلدا از واژه مرکب شب چله استفاده می شود.
ایرانیان نزدیک به چند هزار سال است که شب یلدا آخرین شب 
پاییز را که درازترین و تاریکترین شب در طول سال است تا سپیده 
دم بیدار می مانند و در کنار یکدیگر خود را سرگرم می دارند تا 
اندوه غیبت خورشید و تاریکی و سردی روحیه آنان را تضعیف 
نکند و با به روشنایی گراییدن آسمان به رخت خواب روند و لختی 
بیاســایند.در آیین کهن، بنابر یک سنت دیرینه آیین مهر شاهان 
ایرانــی در روز اول دی ماه تاج و تخت شــاهی را بر زمین می 
گذاشتند و با جامه ای سپید به صحرا می رفتند و بر فرشی سپید 
می نشســتند. دربان ها و نگهبانان کاخ شــاهی و همه برده ها و 
خدمت کاران در ســطح شهر آزاد شده و به سان دیگران زندگی 
می کردند. رئیس و پادشــاه و مردم عادی همگی یکسان بودند.
جشن یلدا در ایران امروز نیز با گرد هم آمدن و شب نشینی اعضای 
خانواده و اقوام در کنار یکدیگر برگزار می شود مثل گویی که 
نوعی شعرخوانی و داستان خوانی است در قدیم اجرا می شده است 
به این صورت که خانواده ها در این شب گرد می آمدند و پیرترها 
برای همه قصه تعریف می کردند.  آیین شب یلدا یا شب چله، همراه 
با خوردن آجیل مخصوص، هندوانه، انار و شــیرینی و میوه های 
گوناگون اســت کــه همه جنبه نمادین دارند و نشــانه برکت، 

تندرستی، فراوانی و شادکامی هستند.
شباهت یلدا با جشن های دیگر اقوام

جشــن انقلاب زمستانی در بین دیگر اقوام باستان نیز رایج 
بوده اســت. در روم باســتان و هم زمان با ترویج مسیحیت، 
پرســتش سول اینویکتوس )خورشــید شکست ناپذیر( ایزد 
پاگان رومی بســیار شایع بود و رومیان میلاد او را در زمان 
انقلاب زمستانی جشن می گرفتند. سول اینویکتوس در آیین 
میتراییسم رومی نیز نقشی ویژه داشت و حتی میتراس )معادل 
یونانی میترا ایزد باستان ایرانی( لقب خورشید شکست ناپذیر 
را داشت.محققان معتقدند که مسیحیت غربی چارچوب اصلی 
خود را که به این دین پایداری و شکل بخشیده به مذاهب پیش 
از مســیحیت روم باســتان از جمله میتراییسم مدیون است و 
برای نمونه تقویم کلیســاها، بســیاری از بقایای مراســم و 
جشــن های پیش از مسیحیت بخصوص کریسمس را در خود 
نگاه داشته اســت و کریسمس به عنوان آمیزه ای از جشن های 
ساتورنالیا و زایش میترا در روم باستان در زمان قرن چهارم 
میلادی با رســمی شدن آیین مسیحیت و به فرمان کنستانتین 

به عنوان زادروز رسمی مسیح در نظر گرفته شد.

در جلسه شهردار، رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر با مدیریت 
آبفای هشتگرد مطرح شد: 

ارتقا سطح خدمات به شهروندان با هم افزایی 
دستگاه های خدمات رسان

با توجه بــه تخصیص بودجه و اعتبار 
لازم برای جداسازی آب خام فضای سبز 
از آب شرب شهری و استفاده از پساب 
حاصل از تصفیه خانه شهر جدید مهستان 
و شهرک صنعتی برای آبیاری فضاهای 
سبز از سوی شهرداری، از دستگاه های 
متولی درخواســت شــد تا از فرصت 
موجود بهره بــرداری نمایند و مدیریت 
شــهری در زمینــه احــداث و تکمیل 

زیرساخت ها همکاری خواهد نمود.شهرداری در زمینه مدیریت منابع آبی 
و اجرای دستورالعملهای صادره، کارنامه قابل قبولی از خود بر جای گذاشته 
و علیرغم کاهش منابع آبی توانسته ۱۱۷ هکتار فضای سبز شهری را با تانکر 
آبیاری و حفظ نماید. از جمله مصوبات این جلسه واگذاری ملک از سوی 

شهرداری برای حفر چاه جدید و تامین آب شرب شهروندان بوده است.

 رئیس شورای اسلامی شهر کمال شهر؛ 

ساخت مجموعه فرهنگی یک فرصت و اقدام 
تاثیرگذار فرهنگی است

  شهبازی با تاکید بر اینکه برای ما مهم 
است که اقدامات فرهنگی بر نسل جوان 
اثرگذار باشــد، گفت: بــا احداث مرکز 
فرهنگی چند منظــوره تا حدی خلا کار 
فرهنگی در ســال های گذشته را جبران 
میکنیــم همــوراه تقویــت و ایجــاد 
زیرســاخت های فرهنگی و ورزشی، از 
سیاســت اصلی شورای شــهر بوده اما 
متاســفانه در کمالشــهر کاربری های 

فرهنگی و ورزشی به شدت پایین است و یکی از رویکردهای ما توسعه اماکن 
فرهنگی و ورزشی است.  رئیس شورای اسلامی کمال شهر اضافه کرد: ما در 
شهر کمال شهر مکان های تفریحی و آموزشی کم داریم و مشارکت خیرین 
و سرمایه گذاران دراحداث چنین مجموعه هایی برای مدیریت شهری یک 
فرصت طلایی اســت.   شــهبازی افزود؛ در همین راســتا به جهت رفاه حال 
شــهروندان، با مشارکت بنیاد خیریه نصر در زمینی به مساحت ۱۷۲۳ متر 

واقع در انتهای میعا د ۹ مجموعه فرهنگی چندمنظوره ساخته خواهد شد.
رئیس شورای اسلامی چهارباغ:

موضوعات مهم شهر چهارباغ با جدیت پیگیری خواهد شد
یکصد و بیســت و چهارمین جلســه 
رسمی شورای اسلامی شهر چهارباغ به 
ریاســت خانم مهندس کتابــدار و با 
حضور اعضای شورا در سالن جلسات 

شورای اسلامی شهر برگزار شد.
مهندس کتابدار  با اشاره به سفر ریاست 
محترم جمهوری به اســتان البرز و سفر 
وزیر ارتباطــات و فناوری اطلاعات به 
چهاربــاغ ، از حضور امام جمعه محترم و 

فرماندار جهادی چهارباغ در مراسم استقبال از وزیر دولت سیزدهم و جلسات 
شورای تامین و اداری شهرستان تقدیر و تاکید کرد این سفرها، برکات و ثمرات 
شــیرینی برای مردم شریف چهارباغ به همراه خواهد داشت.مدیریت شهری 
همپای دولت سیزدهم با تلاش ماندگار و اقدامات جهادی تلاش خواهد کرد 
ثمره همت انقلابی خادمان مردم به کام شهروندان شیرین شود و درهمین راستا 
موضوعات مهم شــهر چهارباغ نظیر حق آبه کردان،احداث بیمارستان، راه 
اندازی مدارس در مقطع متوســطه و زمین چمن ورزشــی برای جوانان را با 
جدیت پیگیری خواهد کرد.وی از مردم به عنوان سرمایه های نظام اسلامی نام 
برد و خواستار ارتقای سطح خدمات مدیریت شهری به مردم شریف چهارباغ، 
ملک آباد، مهدی آباد و شهرک ابریشم شد.همچنین در این جلسه، نامه های 
واصله از شهرداری و درخواست ها و مطالبات شهروندان در بخش های مرتبط 

با مدیریت شهری و ادارات شهرستان مورد بررسی و رسیدگی قرار گرفت.

مدیریت شهری شهرجدیدمهستان:

تشکیل کمیسیون معماری و شهرسازی شورای اسلامی 
شهرجدیدمهستان

درراستای تشکیل کمیسیون معماری و 
شهرسازی شورای اسلامی شهر جلسه ای 
با حضور فعالین صنعت ساختمان و سرمایه 
گذاران با همراهی مدیران شهری ، شهردار 
و مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره شرکت 
عمران شهرجدیدمهســتان برگزارشد.به 
گزارش کوه سرفراز،درحاشیه این نشست، 
رییس کمیســیون تخصصــی معماری و 
شهرسازی شورای اسلامی مهستان،مهندس 

میلادارمندپور درگفتگوباخبرنگارما بیان کرد: موضوعات مختلف و دغدغه های 
تمامی حاضران درجلسه شنیده شد وتوسط شهردارمهستان و سرپرست شرکت 
عمران و اعضای شورای شهر پاسخ داده شد،همچنین مصوبات راهگشایی بابت 
حل مشکلات مطرح شده مورد بررسی وتصویب قرارگرفت.مهندس ارمندپور 
با اشاره به استقبال و درخواست سازندگان ومتخصصین وفعالان ساختمان دراین 
جلسه که حدود ۴ ساعت به طول کشید تصریح کرد: با موافقت این کمیسیون 

مقرر شد این جلسات تداوم داشته باشد و هر ۲ الی ۳ ماه برگزار گردد.

شهردار کرج: با کمک ســامانه پایش 
بودجه عملکرد مدیران بــه خوبی قابل 

اندازه گیری است.
به گزارش کوه ســرفراز به نقل از پایگاه 
خبــری کرج امروز، با حضور مهرداد کیانی 
شهردار کرج، مسعود محمدی رییس شورای 
اســلامی شــهر کرج، مجتبی حاجی قاسمی 
عضو شورای شهر، معاونین شهردار، مدیران 
مناطق و روسای سازمان ها از سامانه پایش 
بودجه رونمایی شد.شهردار کرج با اشاره به 
اینکــه ســامانه پایــش بودجه عــلاوه بر 
جلوگیــری از هدررفــت منابع بــه بهبود 
عملکرد مدیران مجموعه مدیریت شــهری 
کمک می کند، اظهار داشــت: با راه اندازی 
این ســامانه امکان ارزیابی عملکردِ مدیران 
دقیق تر از گذشــته محقق می شــود.مهرداد 
کیانی بیان کرد: میــزان انحراف از اهداف، 
بهبــود عملکــرد، شناســایی گلوگاه هــا، 
ارزشــیابی هزینه هــای اجرایــی، تهیــه 
گزارش های مدیریتی و ارائه دستاوردهای 

عینیِ مدیریت شهری در دوره ششم از فرصت هایی است 
که با وجودِ این سامانه اتفاق خواهد افتاد.وی ادامه داد: 
با استفاده از ابزارهای فناورانه سرعت و دقت در اجرای 
کارهــا افزایــش پیدا کــرده و از انحــراف  از اهداف، 
جلوگیری می شــود.این مســئول با بیان اینکه یکی از 

راه هــای ارزیابی عملکرد مدیــران پایشِ فعالیت های 
عمرانی است، خاطرنشان کرد: با استفاده از سامانه پایش 
بودجه همچنین کیفیت پروژه ها ارتقا خواهد یافت چرا که 
بــا بهره  بردن از آن مدیریت زمــان، مدیریت عملیات، 
مدیریت مالی و عملیات ارزیابی و رصد به درستی و با 

منطقِ درست صورت خواهد گرفت.

چگونگی فعالیت تاکسی برقی  در 
کلانشهر کرج بررسی شد

شــهردار کــرج گفت: بــا اســتفاده از 
خودروهای برقــی حجم زیادی از آلودگی 
هوای کلانشــهر کرج رفع خواهد شــد.در 
نشســتی با حضور مدیران گــروه صنعتی 
ایران خودرو و شــرکت مپنا امکان فعالیتِ 
تاکسی برقی در کلانشهر کرج مورد بررسی 
قرار گرفت.شــهردار کرج با اشاره به اینکه 
کرج به عنوان اولین کلانشهر کشور موفق 
به خرید اتوبوس های برقی ســاختِ شرکت 
ایران خودرو دیزل شده است، اظهار داشت: 
کرج پایتخت خودروهای برقی است و باید 
از ایــن برند مراقبــت کرد.مهرداد کیانی با 
اشــاره بــه بررســی چگونگــی فعالیت 
تاکســی های برقی در کرج، گفت: با حضور 
بخش خصوصی و شرکت های فعال در حوزه 
حمل و نقل درباره اســتفاده از تاکسی های 
برقی و چگونگیِ ایجاد زیرساخت ها بحث و 
تبادل نظر شد.قطعاً با بهره بردن از خودروهای 
برقی )استقاده از سوخت پاک( بخش زیادی از آلودگی 
هوا کلانشــهر کرج رفع خواهد شد.کیانی یادآور شد: 
مجموعــه مدیریت شــهری نشــان داده بــرای حفظ 
محیط زیســت و ارتقــای کیفیت زندگی شــهروندان 

دغدغه دارد و همواره در این مسیر گام برداشته است.

شهردار کرج:

سامانه پایش بودجه شهرداری کرج رونمایی شد

رئیس کمیســیون سلامت،محیط زیست و 
خدمات شــهری شورای اسلامی شهر کرج از 
بروزرســانی مرکز دفن حلقه دره و کارخانه 
کمپوســت با اولویت احداث دو خط پردازش 

و کمپوست خبر داد.
کمیســیون  رئیــس  چپــردار  جــواد   
سلامت،محیط زیست و خدمات شهری شورای 
اســلامی شــهر کرج در بیست و هشتمین جلسه کمیســیون به طرح و بررسي نامه 
شهرداري اشاره وگفت:خط جهش کیمیا کارخانه کمپوست واقع در مرکز حلقه دره 

دارای عمری بیش از بیست و پنج سال می باشد و به دلیل آنکه اولین خط بومی سازی 
شده بود هرگز نتوانست به حداکثر ظرفیت خود برسد و به قابلیت بهره برداری مجدد 
را ندارد. رئیس کمیســیون سلامت،محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر کرج اذعان کرد: در این لایحه شهرداری درخواست کرده تا در صورت صلاحدید 
اعضای شورای شهر نسبت به خرید تجهیزات و راه اندازی دو خط با ظرفیت مجموعا 
پانصد تا شش صد تن در دو فاز اقدام کند لذا در کمیسیون مطرح و اعضای کمیسیون 
با اکثریت آرا موافقت نمودند که موضوع ابتدا در جلسه هیت مدیره سازمان مدیریت 
پســماند مطــرح و بعــد از تصویــب جهت طــرح و اتخاذ تصمیم به کمیســیون 

سلامت،محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر ارسال شود.
خبر

همزمان با سفر استانی رئیس جمهور 
و اعضای هیات دولت به استان البرز، 
مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی  با 
حضور در استان البرز از پلی کلینیک 
تخصصــی تأمین اجتماعی شــهید 
بهشــتی و نیز بیمارستان تخصصی 

میلاد البرز بازدید کرد.
میرهاشــم موســوی در جریان این 
بازدیــد و گفت وگــو با تعــدادی از 
بیمــاران، مراجعــان و کارکنان این 
مراکــز، توســعه ظرفیت هــای ارائه 
خدمــات درمانی به بیمه شــدگان و 
مهم تریــن  از  را  مســتمری بگیران 
اولویت هــای راهبردی این ســازمان 

توصیــف کــرد و گفــت: در دولت 
ســیزدهم اعتبــار اختصاص یافته به 
توســعه مراکــز درمانــی ملکــی 
تأمین اجتماعــی از ۴500 میلیــارد 
تومان در ســال اول فعالیت این دولت 
بــه بالغ بر ۱۱ هــزار و 500 میلیارد 
تومان در ســال جاری رســیده است.
براســاس این گــزارش، مدیرعامل 
سازمان تأمین اجتماعی در این بازدید 
که با همراهی احمد اسفندیاری معاون 
فرهنگی، اجتماعی و امور اســتان ها، 
داود سعدزاده مدیر کل و نیز داریوش 
طاهرخانی مدیر درمان تأمین اجتماعی 
استان انجام شد، در جریان ظرفیت ها و 

مســائل پلی کلینیک تخصصی شهید 
بهشتی و بیمارســتان تخصصی البرز 
قرار گرفت و دستورات لازم را در این 
زمینه صادر کرد.مدیرعامل ســازمان 
تأمین اجتماعــی همچنین با بررســی 
وضعیت استخدامی و حقوقی نیروهای 
شــرکتی بیمارستان تخصصی البرز، بر 
توسعه و تجهیز این بیمارستان متناسب 
با نیاز بیمه شــدگان و مستمری بگیران 
اســتان و در قالــب نظام ســطح بندی 
خدمات درمانی تأکید کرد.در اســتان 
البرز تعداد بیمه شدگان اصلی سازمان 
تأمین اجتماعی بیش از 5۲۶ هزار نفر و 
تأمین اجتماعی  مستمری بگیران  تعداد 

نیز بیش از ۳۶۶ هزار نفر اســت که با 
احتســاب افراد تحت تکفل آنان، تعداد 
بیمه شدگان بهره مند از خدمات درمانی 
تأمین اجتماعــی در این اســتان بالغ بر 

یک میلیون و 5۹۳ هزار نفر است.

مدیرعاملسازمانتأمیناجتماعی:

بازدیداز مراکز درمانی تأمین اجتماعی استان البرز

گزارش

آذر ماه 1402
 سال ششم
 شماره  75

4 اجتماعی
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جوادچپردار:

مرکز دفن حلقه دره و کارخانه کمپوست با اولویت احداث دو خط پردازش و کمپوست بروزرسانی می شود

عضو شورای اسلامی شهر کرج گفت: فرآیند خرید 
اتوبوس هــای برقی دچار اشــکال اســت و باید 

زیرساختهای لازم در خرید اتوبوس ها لحاظ شود.
علی قاسم پور در نطق پیش از دستور یکصد و چهل و 
چهارمین جلســه رسمی شورای شهر با بیان اینکه خرید 
اتوبوس هــای برقــی کامــلا دارای ایرادات شــکلی 
است،اظهارداشت: ایرادات شــکلی و ماهیتی تعاریف 
خاص خود را دارد وقتی ایراد شکلی گرفته می شود به راحتی به ایراد ماهیتی میرسیم، 
وقتی یک کار ایراد شــکلی نداشته باشد در ماهیت سخت است که ورود کرد. عضو 
شــورای اســلامی شهر کرج به ایرادات شکلی خرید اتوبوس ها اشاره و تصریح کرد: 
فرایند خرید اتوبوس های برقی بدون مصوبه شــورای شــهر و کلا در طول سه روز و 
بدون در نظر گرفتن و عدم بررســی اسناد بالادستی و فنی اتوبوس ها خریداری شده 
است.قاســم پور هر گونه شــائبه شخصی در خرید اتوبوس ها را رد کرد و اذعان کرد: 
خرید اتوبوس ها بدون مصوبه شــورای شهر اقدام شده است در این راستا به شهردار 
تذکر می دهم که اگر تا هفته آینده جواب قانع کننده ای در خصوص خرید اتوبوس ها 

و شرایط استفاده از آنها اعلام نشود و به اقناع نرسیم از ماده ۸۳ استفاده خواهم کرد.

نایب رئیس و رئیس کمیســیون نظارت و حقوقی 
شورای اســلامی شــهر کرج گفت: تعمیر پله های 
مکانیزه پل های عابر پیاده در ســطح شهر یکی از 
مطالبات مردم بخصوص در برخی از معابر اصلی شهر 

است که ابتر مانده است.
مریم قهرمانی صارم در نطق پیش از دســتور یکصد 
و چهل و پنجمین جلســه رسمی شورای اسلامی شهر 
کرج اظهارداشــت: کلانشهر کرج  با توجه به طرح جامع نیازی بالغ بر ۳0 پل عابر 
پیاده مکانیزه دارد تدبیر شهرداری در این خصوص چه بوده است.نظارت و بررسی  
ستاد مرکز شهرداری بیشتر به سازمان های خدمات رسان که امروزه  شاهد خدمات 
رسانی حداقلی در سطح شهر می باشیم عمده مطالبات مردم و وظیفه اصلی و ذاتی 
شهرداری ها هم ارائه حمل و نقل ایمن در دسترس و ارزان می باشد که در این حوزه 
عملکرد قابل دفاعی نداریم.قهرمانی اذعان کرد: منابع کســب درآمد جهت ارائه و 
عدالت در توزیع خدمات شــهری، یکی از معضلاتی اســت که مدیریت شــهری 
سالهاست که با آن دست به گریبان است در این راستا  با تدبیر دولت محترم از محل 

درآمد تبصره ۶ بند)ت(  شهرداری هزینه کرد در حوزه ها را گزارش دهد.

علیقاسمپور:

فرآیند خرید اتوبوس های برقی دچار اشکال است 
مریمقهرمانیصارم:

ضرورت تعمیر پله های مکانیزه عابر پیاده سطح شهر

سخنگوی شورای شهر کرج با بیان اینکه متاسفانه 
وضعیت موجود سرانه ها و کاربری های موجود شهر با 
استانداردهای تعیین شده فاصله زیادی دارد، گفت: 
در مرحله اول به دنبال واقعی کردن سرانه ها در طرح 
تفصیلی آتی هســتیم و بعد از آن باید راهکارهایی 

برای تحقق آنها پیدا کنیم.
عمار ایزدیار درجلســه کارگروه مشــترک بررسی 
طرح تفصیلی آتی کرج با اشاره به اینکه این کارگروه 
طی هفته های گذشته بررسی وضعیت سرانه ها و کاربری های شهر را در دستور کار 
خود قرار داده، اظهار کرد: در جلســه امروز مشــاور طرح نمای کلی از وضعیت 

سرانه ها و کاربری های موجود شهر ارائه داد.
وی ادامه داد: بررســی وضعیت موجود نشــان می دهــد کرج از لحاظ 
ســرانه ها و کاربری های مختلف از جمله فضای سبز، خدماتی، تاسیسات 
شهری، گردشــگری، فرهنگی و ... با کمبودهای جدی مواجه است.وی با 
بیان اینکه متاسفانه وضعیت موجود سرانه ها و کاربری های موجود شهر با 
اســتانداردهای تعیین شــده فاصله زیادی دارد، گفت: ما در مرحله اول به 
دنبال واقعی کردن ســرانه ها در طرح تفصیلی آتی هستیم و بعد از آن باید 

راهکارهایی برای تحقق آنها اعمال کنیم.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرج از برگزاری جشنواره 
بزرگ انار با هدف وحدت اقوام در بوســتان 

ملی ایران کوچک خبر داد.
علیرضا عاقلی هدف از برگزاری جشنواره 
شب چله و انار را ایجاد لحظات شاد، پرنشاط 
و خاطره انگیز در این آیین باســتانی ذکر کرد 
و افزود: در بخش نمایشــگاهی این جشنواره 
غرفه های متنوع شامل عرضه انار و مشتقات 
آن، نمایشــگاه سوغات اســتان ها و صنایع 
دستی اقوام برای آشنایی شهروندان با میراث 
فرهنگی، تولیدات هنری و صنایع دستی نقاط 
مختلــف ایران در نظر گرفته شــده اســت.عاقلی بیان داشــت: در بخش میدانی، 
برنامه هــای فرهنگی و هنری با معرفی آیین های دیرینه مرتبط، شــاهنامه خوانی، 
اجرای زنده موسیقی اقوام و کارگاه های هنری طراحی شده است.شایان ذکر است 
جشنواره شب چله و انار با بیش از ۴0 غرفه از محصولات مرتبط و برگزاری ویژه 
برنامه های فرهنگی هنری از ۲۸ آذر تا ۱ دی ماه از ســاعت ۱۳ الی ۲0 در پارک 

ملی ایران کوچک میزبان بازدیدکنندگان خواهد بود.

عمارایزدیار:

سرانه ها و کاربری های شهری در طرح تفصیلی موجود واقعی نیست

رئیسسازمانسیما،منظرشهرداریکرج:

برگزاری آئین های دیرینه شب چله در دومین جشنواره انار کرج
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